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Chodníkový program startuje

Příprava pravidel pro přijetí do DPS

Řepské filmové léto zahájeno
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�řední hodiny odborů s výjimkou pracovišħ, 
která standardně nemají přímý styk 
s veřejností.

Žalanského 291, Španielova 1280, 
Makovského 1141, Bendova 1121� 
Pondělí 8�00–12�00�13�00–17�30
Středa 8�00–12�00�13�00–17�30
Pátek 7�30–11�00

OVĚŘOVÁNÍ, Žalanského 291�
Pondělí 8�00–12�00�13�00–17�30
Úterý 8�00–12�00�12�30–15�00
Středa 8�00–12�00�13�00–17�30
Čtvrtek 8�00–12�00�12�30–15�00
Pátek 7�30–12�30

Czech POINT, Španielova 1280�
V úředních hodinách živnostenského odboru

PODATELNA – Czech POINT, 
Žalanského 291�
Pondělí 7�30–17�30
Úterý 7�30–15�00
Středa 7�30–17�30
Čtvrtek 7�30–15�00
Pátek 7�30–12�30

MATRIKA, Žalanského 291�
Pondělí 8�00–12�00�13�00–17�30
Středa 8�00–12�00�13�00–17�30
Pátek svatby, klienti na základě objednání

Ζnformace na tel. 234 683 111
nebo www.repy.cz Prázdninová soutěž

s řepskou knihovnou
ZAPOJ SE 
A VYHRAJ!
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VÁŽENÉ ČTENÁŘKY,
VÁŽENÍ ČTENÁŘI.

Řepské filmové léto je tady. Letoš�
ní prázdninové večery si budete 
moct zpestřit na dvou filmových 

scénách. Od června probíhá v rámci pro�
jektu Zažít kino jinak retroprojekce kla�
sických filmů na 16 mm filmovém pásu 
na náměstí před Sportovním centrem 
Řepy. Během prázdnin nás čeká promí�
tání filmových klasik jako jsou Prázdni�
ny v Římě nebo Slunce, seno a pár facek. 
Občerstvení je zajištěno, k  dispozici je 
i popcorn a vstup je zdarma. Kompletní 
program najdete na straně 17. Od pon�
dělí 12. do čtvrtka 15. srpna na louku 
před úřadem přijede Kinobus, který di�
vákům nabídne aktuální filmovou tvor�
bu. Těšit se můžete na filmy jako Jede�
me na teambuilding nebo lehce artový 
film Stovky bobrů. Na místě bude opět 
občerstvení. Kompletní program najde�
te na straně 16. Vstup na Zažít kino jinak 
i Kinobus je zdarma.

V  letním dvojčísle se vracíme k pro�
jednávání dopravního řešení v  oblasti 
Bílé Hory a Fialky. Více informací o tomto 
tématu najdete na straně 4. Městská 
část spustila chodníkový program, jehož 
cílem je zlepšit infrastrukturu. Podrobné 
informace s výzvou na zasílání podnětů 
najdete na straně 5. 

Červen byl měsícem výročí význam�
ných řepských osobností. Strana 14 je 
věnována výročí 80 let řepského rodá�
ka a  hokejisty Petra Hejmy, který hrál 
v reprezentaci například na olympiádě 
v Grenoblu v roce 1968. Druhá vzpomín�
ka je věnována 100 let výročí od naro�
zení významné restaurátorky Dagmar 

Schwarzové, která pro Řepy restaurova�
la řepský kříž, jenž je součástí řepského 
znaku. Tuto vzpomínku najdete na stra�
ně 22, kde jsou zároveň bližší informace 
k videoreportáži žáků ZŠ Jana :ericha, 
kteří v rámci projektu Paměti našich sou�
sedů zpracovali vyprávění herce Jiřího 
Schwarze, syna Dagmar Schwarzové.

Kultura je v  letním čísle zastoupena 
rozhovorem se zpěvákem Honzou Kříž�
kem, který se svou kapelou vystoupí 
v  září na již 8. ročníku sousedského 
festivalu Zažít Řepy Jinak. &elý rozhovor 
najdete na stranách 24 a 25.

Pokud jste příznivci procházek a vý�
letů, máme pro vás na straně 28 tip od 
našeho pravidelného přispěvatele Aleše 
Dvořáka, který nás zavede na vycházku 
do Ruzyně a Liboce.

Přeji vám krásné léto plné zážitků, 
zábavy a odpočinku. 

Za redakci Řepské sedmnáctky
-ΖŘΘ +OL8B

Městská část Praha 17
vyhlašuje 

výběrové řízení
na obsazení pracovního místa 

ODBORNÝ/Á 
REFERENT/KA

oblast přestupků
pracovní poměr na dobu 

neurčitou
nástup dle dohody

ŽÁDOST 
O NAVRÁCENÍ 
KRONIKY ŘEP

Na žádost dcery kronikáře 
Dr.  Jana &ermana zveřejňu�
jeme výzvu k navrácení kro�

niky Řep z  50. let minulého stole�
tí, ve které Dr. Jan &erman zachytil 
vzpomínky občanů Řep z  období 
40. a 50. let 20. století.

Velkou těžkou knihu v  červené 
vazbě napsanou plnícím perem si 
někdo před více jak 20 lety vypůjčil 
a nevrátil. 

Informace:
tel. 234 683 555

Více zde:
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Z RADNICE

Vážení spoluobčané,

rád bych vám všem srdečně poděkoval 
za vaši účast v  červnových volbách do 
(vropského parlamentu. Váš aktivní pří�
stup je pro nás nesmírně cenný a ukazu�
je, že vám záleží na budoucnosti našeho 
města i (vropy jako celku.

S  kolegy stále intenzivně pracujeme 
v  zastupitelstvu hlavního města Prahy 
na zřízení fondu pro kultivaci veřejného 
prostoru a rozšiřování kapacit parkova�
cích míst. Věříme, že by takový fond, resp. 
projekty z něj financované, významně po�
mohly kvalitě života nejen v naší městské 
části ale ve všech městských částech se 
zástavbou sídlištního typu. 

Na dalších stranách tohoto vydání 
Řepské sedmnáctky najdete také člá�
nek věnovaný připravovaným rekon�
strukcím chodníků, které jsou prioritou 
a  součástí našeho dlouhodobého plá�
nu zlepšení infrastruktury v  Praze 17. 
&hodníkovým programem se snažíme 
zvýšit bezpečnost a komfort pro všechny 
chodce včetně osob s omezenou pohy�

blivostí a rodin s dětmi. Důkazem toho 
je i násobně vyšší rozpočet na investice 
do nových povrchů a oprav. Budu rád, 
pokud se zapojíte i vy se svými podněty.

Po letech stagnace se nám podařilo 
zlepšit komunikaci s  hlavním městem 
a jeho organizacemi. TSK například za�
řadila do plánu investic zobousměrnění 
ulice Peřinova a  také opraví chodníky 
v okolí ulice Bendova a ZŠ Laudova. Daří 
se nám též čerpat dotace na obnovu 
vozového parku pro naše dobrovolné 
hasiče. Blížíme se do finále schválení 
podnětu na pořízení změny územního 
plánu, aby bylo možné v budoucnu zřídit 
sběrný dvůr na konci ulice Reinerova.

Na závěr bych vám všem rád popřál 
krásné a klidné léto. Užijte si slunečné 
dny, odpočiňte si a načerpejte nové síly. 
Věřím, že společně budeme i nadále pra�
covat na tom, aby byla Praha 17 místem, 
kde se nám všem dobře žije.

0ARTΖ1 BE1KOVΖÎ
�� 0ΘSTOSTAROSTA 0Î 3RA+A �� 

A =AST83ΖTEL +L� 0� 3RA+<

SLOVO Z RADNICE

Prázdninová soutěž
s řepskou knihovnou

ZAPOJ SE 
A VYHRAJ!
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CO VÁS ZAJÍMÁ

OBYVATELÉ 
HORNÍCH ŘEP 
HLEDAJÍ ŘEŠENÍ 
TRANZITNÍ 
DOPRAVY

Dopravní zátěž na území 
MČ Praha 17 během 
několika posledních 
let výrazně vzrostla. 
Příčinou je i nedostatečná 
kapacita Karlovarské ulice 
a navazujících křižovatek 
a komunikací ve směru 
do centra Prahy. Řidiči 
přijíždějící do Prahy se 
snaží Karlovarské ulici 
vyhnout a zkrátit si cestu 
přes další komunikace 
vedoucí skrz rezidenční 
území MČ Praha 17.

Oblast Bílé Hory a  Fialky je zasa-
žena rostoucí intenzitou tranzitní 
dopravy. MČ Praha 17 společně 

se Spolkem občanů horní Řepy inten-
zivně hledají od roku 2022 řešení tohoto 
problému. Tranzitní doprava má vliv 
zejména na bezpečnost v  celé lokalitě. 
Hlavní tranzitní trasy vedou Čistovickou 
ulicí a ulicí U Boroviček. Tyto komunikace 
využívají i obyvatelé ostatních lokalit Bílá 
Hora a Fialka a s tranzitní dopravou se tak 
přímo setkávají. &ílem jakýchkoliv úprav 
bude odstranit tranzitní dopravu z  celé 
lokality, nikoliv ji přesunout do jiných ulic. 

Během téměř jednoho a půl roku vznik-
lo několik variant, které zpracovával do-
pravní projektant Ζng. Květoslav Syrový. 
Veřejnosti byla v květnu představena vari-
anta, která měla být výchozím bodem pro 
další jednání na širším fóru. ȌPo zkušenos-
tech z minulých let jsme chtěli mít v ruce 
alespoň prvotní návrh, který by mohl být 
dále upravován. Na květnové jednání 
navázal kulatý stůl, kam byli nominování 
zástupci jednotlivých ulic z dotčené oblas-
ti. Od nich chceme znát konkrétní postoje 
nejen k navrhovaným řešením, ale i další 
pozitiva či negativa, která současný stav 
znamená pro jejich ulice. Tranzitní dopra-
va negativně ovlivňuje bezpečnost v celé 
lokalitě,Ȋ uvedla starostka MČ Praha  17 
Alena Kopejtková.

Květnové veřejné projednání se setkalo 
i s negativními reakcemi, jejichž hlavním 
jmenovatelem byla obava z  přesunutí 
tranzitní dopravy z ulic Čistovická a U Bo-
roviček do okolních ulic, a to i přesto, že 
cílem dopravních změn je odstranit do-
pravu z  celé lokality. ȌPouhé přesunutí 
tranzitní dopravy do jiné ulice v  rámci 
lokality Bílá Hora a  Fialka by pro nás 
jako pro Spolek občanů horní Řepy, kteří 
jsme jednání iniciovali, bylo nepřijatelné 
a krátkozraké. Společně s městskou částí 
a dalšími obyvateli této části Řep chceme 
hledat takové řešení, které zvýší bezpeč-
nost v rámci celé oblasti. Jsem rád, že se 
paní starostka do této debaty intenzivně 
zapojila a pomáhá nám hledat společné 
řešení,Ȋ uvedl místopředseda Spolku ob-
čanů horní Řepy Tomáš Záhoř.

První kulatý stůl se uskutečnil v zase-
dací místnosti �řadu MČ Praha 17 dne 
12. června za účasti zástupce Policie ČR. 
�častníkům kulatého stolu bylo před-
loženo několik otázek, jejichž odpovědi 
mají sloužit k dalšímu upřesnění zadání 
pro hledání vhodného dopravního řeše-
ní. Tranzitní doprava je definována tech-
nickou normou jako doprava, která je 
vedena danou oblastí, přičemž v této ob-
lasti nemá zdroj ani cíl. V obytné oblasti 
mají mít komunikace pouze obslužný 
charakter. Obyvatelé se mají vždy co nej-
rychleji dostat na sběrnou komunikaci. 
ȌHledání řešení nebude nikterak jedno-
duché, ale jsem ráda, že jsme se všichni 
u kulatého stolu alespoň shodli na tom, 
že tranzitní dopravu v těchto oblastech 
je nutné řešit. Lokalita Bílé Hory a Fialky 
je poměrně velké území se zástavbou 
převážně rodinných domů. Nachází se 
zde hojně navštěvovaný Aktivní lesopark 
Řepy, Kulturní dům Bílá Hora nebo dráha 
BM; se zvýšeným pohybem dětí. Ko-
lem vede jedna z tranzitních tras v ulici 
U Boroviček. &ílem případných doprav-
ních změn je odstranit tranzitní dopravu 
z celé lokality,Ȋ doplnila starostka Alena 
Kopejtková.

V ulici Čistovická v současné době pro-
bíhá rekonstrukce vodovodního řadu. Sta-
vební práce mají skončit k 31. srpnu 2024. 
Odborníci by měli následně přijít s dalšími 
návrhy, které budou projednány u kulaté-
ho stolu. Zkušební stanovení dopravních 
změn pro zvýšení bezpečnosti by reálně 
mohlo nastat nejdříve v prvním čtvrtletí 
roku 2025. Jakákoliv varianta by byla za-
vedena nejprve přechodně, tj. mobilními 
značkami a následně bude probíhat vy-
hodnocení společně se zástupci veřejnosti 
u kulatého stolu. 

RED

Květnové setkání s občany se konalo v Kulturním domě Bílá Hora.

V edení městské části Praha 17 
se podařilo od magistrátu 
hl. m. Prahy získat dotace nejen 

na fungování, ale také na nové vybavení 
Jednotky sboru dobrovolných hasičů 
Praha 17 – Řepy. Ȍ&elkem se podařilo 
vyjednat a získat na činnost JSDH Řepy 
608 tisíc korun a dalších 8 milionů korun 
na pořízení nové techniky, konkrétně 
na nový hasičský vůz,Ȋ upřesnil zastu-
pitel hl.  m.  Prahy a  1.  místostarosta 
MČ  Praha  17 Martin Benkovič. Obě 
dotace na svém červnovém jednání 
schválilo zastupitelstvo hlavního města.  

ȌStejně usilovně se snažíme vyjednávat 
o vytvoření fondu pro budování parkova-
cích míst na sídlištích, tady ale zatím nará-
žíme na odpor hl. m. Prahy. Přebytek, se 
kterým Praha hospodaří, by na to přitom 
násobně stačil. Vůle udělat něco pro síd-
liště ale zatím chybí,Ȋ vysvětluje situaci na 
hlavním městě Martin Benkovič. 

RED

MAGISTRÁT PODPOŘÍ 
DOBROVOLNÉ 
HASIČE, ALE ROZVOJ 
PARKOVÁNÍ BRZDÍ
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INFORMUJEME

Přípravy na rekonstrukce 
chodníků na Praze 17 jsou 
v plném proudu. Vedení 
městské části má zlepšení 
infrastruktury mezi svými 
prioritami, a tak se už 
tento rok dočkáme oprav 
chodníků a výměny jejich 
povrchů. Cílem je také 
zlepšení bezbariérovosti 
v rámci plánovaných 
oprav.

BÍLÁ HORA A MRKVIČKOVA
Projektové přípravy k  výměně povrchů 
chodníků v oblasti Bílé Hory (u autobusové 
zastávky při ul. Karlovarská ve směru do 
centra) jsou nyní ve fázi příprav a očekává 
se finální realizace ještě v tomto roce. Tento 
úsek je dlouhodobě v nevyhovujícím stavu, 
což ztěžuje pohyb chodcům, především 
osobám s omezenou mobilitou a rodinám 
s  kočárky. Vedení radnice zahájilo také 
jednání s  majiteli navazujících pozemků 
spojujících ulice Karlovarská a Čistovická, 
kde vede zpevněná cesta, která je rovněž 
v  nevyhovujícím stavu. Další důležitou 
oblastí, kde se plánují výměny a  opravy 
povrchů chodníků, jsou tzv. vnitrobloky na 
sídlišti a jejich okolí.

ZRYCHLENÍ REKONSTRUKCÍ 
CHODNÍKŮ VE SPRÁVĚ TSK
Opravy chodníků ve správě Technické 
správy komunikací (TSK) chce vedení 
městské části rovněž urychlit, a  proto 
bude probíhat oboustranná spolupráce 
na projektové přípravě. Tento krok, 
který se po složitých jednáních podařilo 
dohodnout, představuje změnu, která by 
měla urychlit celý proces rekonstrukce 
dokonce o rok až rok a půl. Po dokončení 
bude projektová dokumentace předána 
TSK, která zajistí samotnou realizaci díla. 
Tímto způsobem se podaří efektivněji 
a rychleji reagovat na potřeby a podněty 
občanů.

SPOLUPRÁCE MČ PRAHA 17, TSK 
A HL. MĚSTA PRAHY
Již nyní se po usilovné práci podařilo 
prosadit zařazení rozšíření a zobousměr-
nění ulice Peřinova do plánu investic 
TSK. Tato změna ve výsledku významně 
pomůže dopravě v  těsné blízkosti 
základní školy a  zvýší bezpečnost dětí 
a  chodců. ȌBude teď záležet, kdy hl. 
m. Praha na tuto investiční akci uvolní 
prostředky, což intenzivně komuniku-
jeme. To samé platí také pro opravu 
povrchu chodníku před ZŠ Laudova, kde 

by se dle posledních zpráv z  TSK mělo 
začít s úpravami v dohledné době. Další 
dobrou zprávou je plánovaná oprava 
chodníků v  okolí &entra sociálně zdra-
votních služeb a  mateřských škol, tedy 
mezi ulicemi Bendova a  Makovského, 
kde konečně dojde k opravě nevyhovu-
jícího stavu povrchu a  obrub chodníku 
pravděpodobně již toto léto. Zároveň 
s tím požadujeme po TSK také bezbari-
érové nájezdy,Ȋ uvádí 1. místostarosta 
MČ  Praha 17 pro investice a  územní 
rozvoj Martin Benkovič.

VÝZVA PRO OBČANY
Městská část Praha 17 si velmi váží 
vaší zpětné vazby. Pokud tedy máte 
i  vy podnět na opravy dalších chod-
níků, neváhejte je zaslat na emailovou 
adresu chodniky#praha17.cz nebo
martin.benkovic#praha17.cz. Návrhy 
bude městská část shromažďovat 
a  postupně zařazovat do plánu oprav. 
Martin Benkovič k tomu dodává� ȌNaším 
cílem je zlepšovat podmínky pro život 
našich obyvatel v  naší městské části 
a zajišħovat, aby infrastruktura odpovídala 
jejich současným potřebám. Vaše podněty 
jsou pro nás klíčové a těšíme se na vaše 
návrhy.Ȋ RED

Městská část vypsala výběrové 
řízení na realizaci agility hřiště 
pro psy, které bude umís-

těno jižně od parkoviště na louce 
před úřadem. Prostor psího hřiště 
bude oplocený a  bude obsahovat 
prvky agility. Hřiště bude určeno jak 
k  volnému pohybu, tak k  tréninkům. 

ȌTato lokalita se nám jevila jako ideální. 
Počítáme s  vybudováním několika 
překážek jako jsou slalom, kladina, 
proskok, tunel a další. Projekt si klade 
za cíl vytvořit pro skupinu pejskařů 
jejich vlastní prostor, protože si ho 
zcela jistě zaslouží,Ȋ uvedla starostka 
MČ Praha 17 Alena Kopejtková.

Agility park bude mít vlastní provozní 
řád, který budou návštěvníci povinni 
dodržovat. Projekt byl rovněž zařazen 
do žádostí o  spolufinancování z  pro-
gramu Letiště Praha Dobré sousedství 
2024.

RED

CHODNÍKOVÝ PROGRAM STARTUJE

PŘIPRAVUJE SE AGILITY PARK PRO PSY
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BYLI JSME PŘI TOM

Společnost Veolia informuje 
o letních odstávkách dodávek teplé 
vody�

8. 7. – 10. 7. 2024 – ulice�
Brunnerova, Laudova, Nevanova, 
Skuteckého, Zrzavého

10. 7. – 12. 7. 2024 – ulice� 
Laudova, Makovského, Mrkvičkova, 
Nevanova, Šímova

Více informací na� www.vecr.
cz v  sekci pro zákazníky. Na této 
adrese bude vždy možné najít 
detailní a aktualizované informace 
o všech letních odstávkách. Pro 
informace je také možné volat na 
zákaznickou linku 800 800 860.

RED

LETNÍ 
ODSTÁVKY 
SPOLEČNOSTI 
VEOLIA

MLŽÍTKA OSVĚŽÍ 
VZDUCH
PŘED ŠKOLAMI

JAK SE VOLILO V ŘEPÍCH 
DO EVROPSKÉHO PARLAMENTU?

DOTACE 
NA REKONSTRUKCI 
KONTEJNEROVÝCH 
STÁNÍ SCHVÁLENA

Zastupitelstvo Městské části Praha 17 
na svém červnovém zasedání odsou-
hlasilo dotační program na rekon-

strukci kontejnerových stání pro roky 2024 
a 2025. Pravidla upravují podmínky pro 
získání příspěvku na rekonstrukci stání až 
do výše 100 000 Kč a v případě uzamykatel-
nosti stávajícího kontejnerového stání až do 
výše 30 000 Kč v případě realizace projektu 
SVJ. Dotaci lze získat nejen na celkovou 
rekonstrukci, ale i na uzamykatelnost 
stání tak, aby byly kontejnery zabezpečeny 
proti povětrnostním vlivům a zároveň bylo 
zamezeno ukládání odpadu do kontejnerů 
cizími osobami. Odbor dopravy a životního 
prostředí bude zájemcům o dotace posky-
tovat podporu a poradenství při podávání 
žádostí. 

S navrhovanými pravidly pro poskytnutí 
dotace na rekonstrukce kontejnerových 
stání souhlasili všichni přítomní koaliční 
i opoziční zastupitelé.

RED

Volební účast do voleb do (vrop-
ského parlamentu, které se usku-
tečnily ve dnech 7. a 8. června 2024, 

byla letos rekordní. Volební účast v Řepích 
dosáhla 38,70 �. &elkem bylo odevzdáno 
6 468 platných hlasů. &elopražská volební 
účast byla ještě vyšší, a to 42.58 �. V minu-
lých volbách do (vropského parlamentu 
v roce 2019 byla volební účast v Řepích 
32,40 �.

RED

Venkovní mlžící systém typu 
ȌbrčkoȊ je opět v  ulicích Řep. 
Letošní rok jsou mlžítka nain-

stalována před ŽS Jana :ericha a před 
budovami ZŠ genpor. Františka Peřiny 
v Socháňově a Laudově ulici. Mlžítko 
pocitově sníží teplotu okolí a  zvyšuje 
vlhkost a sníží prašnost. Kapky mlžícího 
zařízení absorbují část sluneční energie, 
tím dochází k  přeměně vody na páru 
a  k  ochlazování vzduchu. Mlžítko se 
instaluje na stávající podzemní část 
hydrantu DN80. Na jeho připojení na 
hydrant nejsou potřeba žádné výkopové 
ani stavební práce. Mlžítka budou na 
ulicích umístěna do 30. 9. 2024.

RED

SPOLU� 26,88 �
ANO� 19,89 �
STAN� 9,83 �
Piráti� 9,35 �
Přísaha a Motoristé� 8,99 �
Stačilo�� 7,99 �
SPD a Trikolora� 5,98 �

VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ:
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INFORMUJEME

VINOBRANÍ V KLÁŠTEŘE – 11. ROČNÍK

ŘEPSKÉ FILMOVÉ LÉTO JE TADY

ZASTUPITELÉ 
SOUHLASILI 
S PŘIDĚLENÍM 
DOTACÍ 

Celkem osm subjektů požádalo 
o  dotace na Rekonstrukce 
jader ordinací. Zastupitelstvo 

MČ Praha  17 souhlasilo s  přidělením 
těchto dotací. ȌJedná se o dotaci na 
rekonstrukce zejména umakartových 
jader v ordinacích našich lékařů. V rámci 
jedné žádosti je možné přidělit dotaci 
v ma[imální výši sto tisíc korun. Zároveň 
s lékaři, kteří budou svá jádra rekonstru-
ovat, jednáme o prodloužení nájemních 
smluv, aby byla pro občany Řep zajiš-
těna dostupná lékařská péče,Ȋ uvedla 
starostka Alena Kopejtková.

Dotace na rekonstrukce mohou lékaři 
čerpat v průběhu let 2024 a 2025.

RED

JIŘÍ PAVLICA & 
HRADIŠŤAN – 
BENEFIČNÍ KONCERT

ČTVRTEK 8. 8. 2024 OD 18:00 HODIN

Jiří Pavlica & HRADIŠŤAN je ojedi-
nělé seskupení s  vysokou uměleckou 
i interpretační úrovní, nezvykle širokým 
žánrovým záběrem a  netradičním 
repertoárem, který v počátcích vycházel 
zejména z lidové tradice. 

Partnerem koncertu je Benediktinské 
arciopatství sv. Vojtěcha a sv. Markéty 
v  Praze – Břevnově. Slovem provází 
arciopat Petr Prokop Siostrzonek OSB.

Výtěžek bude využit k  podpoře čin-
nosti Domova.

Zahrada Domova sv. Karla Boromej-
ského, K Šancím 50/6, 163 00 Praha 
17 – Řepy.

Vstupenky k zakoupení:
www.domovrepy.cz a www.hradistan.cz

NEDĚLE 8. 9. 2024 OD 14:00 HODIN

Druhou neděli v září se koná již 11. ročník 
tradičního Vinobraní. Návštěvníci se 
mohou i letos těšit na hudební vystoupení 
Jožky Šmukaře s cimbálovou muzikou, dále 
na zpěváka Hynka Tomma a kapelu Bety, 
Nina a Batik Boys s repertoárem přede-
vším irských a australských lidových písní. 

V areálu budou stánky s občerstve-
ním, ochutnávkou vín, dárkovými před-
měty a chybět nebudou ani dobročinné 
stánky. 

Pro děti je připraven doprovodný pro-
gram – skákací hrad, malování na obličej, 
výtvarná dílnička a soutěže o drobné 
odměny. O zábavu pro malé i velké se 
postarají také kamarádi z organizace 
Zdravotní klaun.

Zahrada Domova sv. Karla Boromej-
ského, K Šancím 50/6, 163 00 Praha 
17 - Řepy.
Vstupné dobrovolné.

FOTO: VERO1ΖKA 3ΖLAŘOVÁ

Prázdniny v Římě, Slunce, seno a pár
facek nebo Zítra vstanu a opařím 
se čajem. To je jen část filmů, 

které si můžete vychutnat toto léto na 
filmových scénách v Řepích. Filmy pod 
širým nebem se u nás budou promítat 
na dvou místech. První filmovou loka-
litou je náměstí před Sportovním 
centrem Řepy, kde můžete Zažít kino 
jinak a  retro promítání. Již od června 
zde můžete zhlédnout filmy z  16 mm 
filmového pásu tak, jak vypadaly v době 
svého vzniku, bez digitálního vyčištění, 
v  jedinečné atmosféře. Na červenec 

a srpen jsou každý měsíc naplánována 
dvě promítání.

V srpnu od pondělí 12. srpna do čtvrt-
ka 15. srpna u nás opět zastaví KinoBus. 
Po úspěšném návratu v  minulém roce 
budou čtyři srpnové večery na louce 
před úřadem patřit současným filmům. 
V pondělí promítání odstartuje český film 
Jedeme na teambuilding z roku 2023, kde 
hrají například Jakub Prachař, Vojtěch 
Kotek a Anna Polívková.

Program KinoBusu najdete na straně 
16 a  program retroprojekcí Zažít kino 
jinak najdete na straně 17. RED
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ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ

VELKOOBJEMOVÉ KONTEJNERY 
V ČERVENCI A SRPNU
Velkoobjemové kontejnery (VOK) budou přistavovány ve 
všední dny v odpoledních hodinách od 14:00 do 18:00 hod. 
a o víkendech od 12:00 do 16:00 hod.

SBĚRNÉ DVORY
Objemný odpad lze zdarma odložit také v těchto sběrných dvorech� 

• Praha 6 – Dejvice, ul. Proboštská 1, tel.: 736 518 204
• Praha 5 – Jinonice, ul. Puchmajerova, tel.: 731 142 348
• Praha 5 – ul. Klikatá 1238/90c, Praha 5, tel.: 257 214 309

Provoz od pondělí do pátku� 8�30 – 17�00 hod.,
sobota� 8�30 – 15�00 hod.

Ing. VLADIMÍRA ŠRÁMKOVÁ,
ODBOR ĿΖVOT1Θ+O 3ROSTŘEDΘ A DO3RAV<

2. 7. 14�00 – 18�00 hod. Hofbauerova [ Žufanova
3. 7. 14�00 – 18�00 hod. Šímova – u objektu Bílý Beránek

12. 7. 14�00 – 18�00 hod. ul. Makovského – park. za Lidlem
��� �� ��:�� Ȃ ��:�� KRG� KH KXOW� GRPX [ 8 BRURYLÏHN
18. 7. 14�00 – 18�00 hod. Drahoňovského
19. 7. 14�00 – 18�00 hod. Laudova – parkoviště
26. 7. 14�00 – 18�00 hod. K Mostku – u separace
��� �� ��:�� Ȃ ��:�� KRG� K TUQLQ£P [ LDXGRYD

ČERVENEC:

7. 7. 9�00 – 12�00 hod. Ke Kult. domu [ U Boroviček
20. 7. 9�00 – 12�00 hod. Laudova [ K Trninám
27. 7. 9�00 – 12�00 hod. Na Moklině
27. 7. 9�00 – 12�00 hod. K Mostku – u separace

ČERVENEC:

3. 8.    9�00 – 12�00 hod. Ke Kult. domu [ U Boroviček
10. 8. 13�00 – 16�00 hod. Laudova [ K Trninám
24. 8. 13�00 – 16�00 hod. Hofbauerova [ Žufanova
31. 8.    9�00 – 12�00 hod. K Mostku – u separace

SRPEN:

1. 8. 14�00 – 18�00 hod. Žufanova u č.p. 1093�14
2. 8. 14�00 – 18�00 hod. Jiránkova
9. 8. 14�00 – 18�00 hod. Laudova – parkoviště

��� �� ��:�� Ȃ ��:�� KRG� DUDKRĊRYVN«KR
15. 8. 14�00 – 18�00 hod. Galandova – parkoviště
16. 8. 14�00 – 18�00 hod. Ke Kulturnímu domu [ U Boroviček
23. 8. 14�00 – 18�00 hod. Na Moklině – parkoviště
��� �� ��:�� Ȃ ��:�� KRG� 0DNRYVN«KR ]D LLGOHP
29. 8. 14�00 – 18�00 hod. Laudova [ K Trninám

SRPEN:
  TRASA C 25. 07. – ČT

1. křižovatka ul. Bendova � Bazovského 15�00 – 15�20 hod.
    (u parkoviště)
2. ul. Makovského 15�30 – 15�50 hod.
    (u č. 1394 – vjezd do podz. garáží)
3. ul. Galandova (u č. 1246) 16�00 – 16�20 hod.
4. ul. Španielova (u školy) 16�30 – 16�50 hod.
5. křižovatka ul. Španielova – Žufanova 17�00 – 17�20 hod.
   (parkoviště)
6. ul. Socháňova (slepé rameno – u školy) 17�30 – 17�50 hod.
7. ul. Vondroušova 18�00 – 18�20 hod.
   (u výtopny – u stání kontejnerů)
8. ul. Jiránkova (parkoviště) 18�30 – 18�50 hod.

  TRASA B 24. 08. – SO

1. ul. Skuteckého (parkoviště proti domu 1085) 8�00 – 8�20 hod.
2. ul. Laudova (slepé rameno – nad ZŠ) 8�30 – 8�50 hod.
3. ul. Nevanova 9�00 – 9�20 hod.
(proti bývalému zdravotnímu středisku č. 1079)
4. ul. Nevanova (u prodejny Žabka č. 1050) 9�30 – 9�50 hod.
5. ul. Mrkvičkova (dle možnosti zastavení) 10�00 – 10�20 hod.
6. ul. Na Fialce Ζ. 10�30 – 10�50 hod.
7. ul. Brunnerova (parkoviště) 11�00 – 11�20 hod.
8. křižovatka ul. Březanova – U Boroviček 11�30 – 11�50 hod.

  TRASA A 29. 08. – ČT

1. ul. Žalanského (parkoviště u Penny Marketu) 15�00 – 15�20 hod.
2. křižovatka ul. Severýnova � Kolínova 15�30 – 15�50 hod.
3. křižovatka ul. Žalanského � Ke Kaménce 16�00 – 16�20 hod.
4. ul. Čistovická (parkoviště proti Scuderia Praha) 16�30 – 16�50 hod.
5. křižovatka ul. Opuková � Boršovská 17�00 – 17�20 hod.
6. křižovatka ul. Třanovského � Čistovická 17�30 – 17�50 hod.
7. křižovatka ul. Ke Kulturnímu domu � Opuková 18�00 – 18�20 hod.
8. křižovatka ul. K Motolu � Čistovická 18�30 – 18�50 hod.

KAM S BIOODPADEM
Stanoviště BΖOVOK�

NEBEZPEČNÝ ODPAD
V rámci organizovaného mobilního sběru nebezpečných 
odpadů mohou občané, prostřednictvím obsluhy vozidla, 
bezplatně odevzdat k odstranění následující druhy nebezpeč�
ných odpadů� ȏ rozpouštědla ȏ kyseliny ȏ zásady ȏ fotochemikálie 
ȏ pesticidy ȏ zářivky a jiný odpad s obsahem rtuti (teploměry) 
ȏ olej a tuk (kromě jedlého) ȏ barvy, tiskařské barvy, lepidla, 
pryskyřice ȏ detergenty obsahující nebezpečné látky (čisticí 
prostředky) ȏ léčiva ȏ baterie a akumulátory 

Možno odevzdat i jedlý olej a tuk (v uzavřených P(T lahvích).

Kontaktní tel. na řidiče pro případ nenalezení svozo-
vého vozidla: 284 098 887, 284 098 888 (pevná linka je 
přesměrována na mobilní telefon)

Kompletní přehled velkoobjemových 
kontejnerů VOK, sběru nebezpečných 
odpadů NO a stanovišħ bioodpadu BΖOVOK 
najdete na webu� https���www.repy.cz�
clanky�aktuality�odpady�v�cervenci�a�srpnu 
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ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ

VÝZNAMNÝ KRAJINNÝ PRVEK ŘEPSKÁ STEP IV

Zoolog a botanik Martin Řezáč nám 
v  předchozích vydáních Řepské 
sedmnáctky představil významnou 

lokalitu Řepská step. Popsal sucho�
milnou vegetaci, ale i pestrou faunu živo�
čichů. Ve svých te[tech se věnoval také 
údržbě, na které se podílí i 10. skautský 
oddíl Bílá Hvězda. Vedoucí oddílu Michal 
Mareš zmínil, že poslední dva roky se 
skauti zaměřují především na zachování 
původního charakteru stepi. ȌSnažíme 
se zasahovat převážně na podzim a na 
jaře, jelikož v  létě je kvůli hmyzu lepší 
nedělat žádné větší zásahy. Několik 
našich aktivit bylo směřováno přímo 
k  údržbě vřesu, který je vytlačován 
jinými druhy. Loni před prázdninami 
jsme například vytyčili plochy, ve kterých 
se nenacházel žádný vřes, ale pouze 
náletové keře, které byly následně vyse�
kány městskou částí,Ȋ popsal aktivity 
místních skautů Michla Mareš. 

V září step spásaly ovce, což také po�
mohlo zredukovat počet běžně se vysky�
tujících rostlin, a tím umožnit vřesu a ji�

ným méně průbojným druhům se opět 
o něco rozrůst. ȌV říjnu a listopadu pak 
s pomocí městské části proběhl průklest 
náletových dřevin, které jsme se skauty 
odklízeli a část dřeva se využila na stav�
bu hadníku nebo pro proložení skalky 
z opuky,Ȋ vysvětlil vedoucí skautů s tím, 
že dřevo časem vyhnije, a tím vznikne ve 
skalce úkryt pro plazy a jiné tvory. 

Skauti z 10. oddílu Bílá Hvězda hodlají 
v údržbě Řepské stepi pokračovat. Rádi by 
opět měli na louce ovce pro spásání a dal�
ší zimu plánují postavit budky pro ptactvo, 
které pak budou moct pozorovat. Se vším 
jim pomáhá průvodkyně Alena Kocurko�
vá. ȌJe to naše odbornice, které vděčíme 
za obrovskou aktivitu. To ona domlouvá 
všechny kroky s městskou částí a přichází 
stále s novými nápady, jak step zachovat,Ȋ 
uzavřel Michal Mareš. 

RED

MOBILNÍ SVOZ ELEKTROODPADU ZDARMA

Objednejte si svoz ZDARMA
pomocí aplikace

nebo na tel. 234 235 236 !

Svozy probíhají v Pondělí, Úterý a ý a ý Čtvrtek od 8:00 - 15:00, ve Středu od 8:00 do 14:00 a v Pátek od 8:00 - 12:00

Apple App Store Google Play

Je možno odevzdat velké elektrospotřebiče (ledničky, mrazáky, pračky, televizory, monitory), drobné domácí elektro (kuchyňské přístroje, IT vybavení), 
elektronářadí, baterie, tonery, žárovky, zářivky a další elektrozařízení. Postaráme se o jejich odvoz a zajistíme odbornou recyklaci.

Služba je určena pro domácnosti. Není možné odevzdat jiné druhy odpadů včetně nebezpečných odpadů (chemikálie, oleje, barvy...).

ASEKOL je největší sběrná síť pro zpětný odběr odpadních elektrozařízení v ČR.

Děkujeme, že chráníte životní prostředí a šetříte přírodní zdroje.

1.–4. července
pĜíští svoz 9.–13. záĜí a pak vždy za 10 týdnĤ

Praha 17*
* Řepy, Zličín, Sobín

S údržbou lokality Řepská step 
pomáhá i 10. skautský oddíl Bílá 
Hvězda. Foto: archiv oddílu
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OSLAVY DNE DĚTÍ BYLY PLNÉ ZÁŽITKŮ A SPORTU

NOC KOSTELŮ PŘILÁKALA STOVKY LIDÍ

Den dětí v  KD Bílá Hora byl plný 
zážitků� Program začal v  neděli 
2.  června v  15�00 pohádkou 

Popelka, která byla plná humoru 
a písniček. V 16�00 vystoupil kouzelník 
Michal Klaus s představením Kouzelný 
pohádkář, které děti zaujalo kouzly 
a  pohádkovými postavami. &elý den 
mohly děti tvořit ve výtvarné dílně 
vlastní dřevěná zvířátka.

Další oslava Dne dětí se uskutečnila 
ve středu 5. června u Sportovního centra 
Řepy, kam na odpolední program zaví-
taly stovky dětí. Pro děti byla připravena 
stanoviště s různými sporty. Největší zá-
jem budila fotbalová klec nebo florbal. 
Na pódiu byl pro děti připraven další 
program, o který se mimo jiné postarala 
hudební skupina Myš 	 Maš.

RED

Tradiční Noc kostelů se konala 
v pátek 7. června 2024 a do kostelů 
se v netradiční čas, v pátek večer, 

vypravily stovky lidí. Návštěvníkům se 
otevřely všechny tři řepské kostely, 
mezi které patří kostel Panny Marie 
Vítězné na Bílé Hoře v poutním areálu 
kláštera sester benediktinek, kostel sv. 
Martina, který je součástí řepské farnosti 

a v neposlední řadě i kostel sv. Rodiny 
při Domově sv. Karla Boromejského. 

V  kostele Panny Marie Vítězné bylo 
mimo jiné pro návštěvníky připra-
veno Čajování v  ambitech. V  kostele
sv. Martina řepský patriot Jaroslav Hájek 
promluvil o výročí 75 let svěcení kostelních 

zvonů arcibiskupem Josefem Beranem 
a doplnil ho svými vzpomínkami správce 
kostela sv. Martina Petr Suchel. V kostele 
sv. Rodiny vystoupil farní sbor Babinský.

Příští Noc kostelů se uskuteční 
23. května 2025.

RED

Správce kostela sv. Martina Petr Suchel společně se starostkou Alenou Kopejtkovou.

Zvon v kostele sv. Martina, který před 75 světil 
arcibiskup Josef Beran.
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OCENĚNÍ ŽÁKŮ ZA ÚSPĚCHY VE VĚDOMOSTNÍCH
A SPORTOVNÍCH SOUTĚŽÍCH

VÍLY PASOVALY PŘEDŠKOLÁKY
NA ŠKOLÁKY

V  červnu byly poprvé vyhlášeny 
výsledky soutěží, ve  kterých naši 
městskou část reprezentovali žáci 

základních škol Jana :ericha a  genpor. 
Františka Peřiny.

O pohár starostky je ocenění nadaných 
žáků, na které se často zapomíná, za účast 
ve vědomostních soutěžích a olympiádách 
v oblastech jako jsou matematika, historie, 
biologie, angličtina apod. ȌZde se soutěžící 
snaží naplnit citát K. Čapka� Člověk by měl 
o všem vědět něco a o něčem všechno. Ale 
uznání si zaslouží i ti, kteří sice nevyhráli, 
ale zúčastnili se a  poměřili síly s  velmi 
těžkou konkurencí základních škol a více-
letých gymnázií z Prahy 6. V rámci soutěží 
se připravují na život, a  případný neú-
spěch či prohra mohou posílit a úspěch se 
může dostavit příště,Ȋ uvedl místostarosta 
MČ Praha 17 Miroslav Šoukal, protože jak 
kdysi řekl A. &. &larke� Jestli najdeš v životě 
cestu bez překážek, určitě nikam nevede.

Vyhlášení výsledků O pohár starostky 
se uskutečnilo v  K& Průhon ve středu 

12. 6. 2024. Ocenění žákům předal mís-
tostarosta Miroslav Šoukal. Přítomné 
na dálku pozdravila starostka Alena 
Kopejtková, která se vyhlášení nemoh-
la zúčastnit. Za umístění v první desítce 
v obvodních soutěžích byli oceněni tito 
žáci�

O POHÁR STAROSTKY –
VĚDOMOSTNÍ SOUTĚŽE:
1. ŠUL& FRANTΖŠ(K
2. L(NG<(L DOMΖNΖK
3. MALO< NATALΖ( JOS(PHΖNA

NGU<(N TRONG BAO PHU&
5. ŠOTTN(ROV� VAL(NTΖNA

BΖDLOVA KRΖST�NA
7. KAB(L(VA SOFΖ(
8. KUČ(ROV� ANΖTA
9. G�BA ŠΖMON

HOR�KOV� AD�LA

Výše uvedení obdrželi kromě diplomu 
poukázky na nákup v  knihkupectví Lu-
[or. Dalších devatenáct žáků a žákyň za 

umístění v těchto soutěžích nebo za účast 
v projektu Paměti národa obdrželo rovněž 
diplom a malou sladkou odměnu. 

V souhrnu nejvíce bodů v klání O pohár 
starostky získala ZŠ genpor. Františka Pe-
řiny, která obdržela putovní pohár a šek 
na 30 tisíc korun. 

O pohár místostarosty je ocenění pro 
nejlepší sportovce našich základních škol. 
Každá škola navrhla na ocenění, mimo 
třech nejlepších, dalších devět žáků a žá-
kyň, kteří se nejvíce zasloužili o  dobré 
umístění školy v  celoobvodní (společ-
ně s MČ Praha 6) soutěži O pohár Věry 
Čáslavské. Vyhlášení soutěže O  pohár 
místostarosty se uskutečnilo v  pondělí 
17. 6. 2024 na venkovním hřišti ZŠ Jana 
:ericha. Ocenění žákům předal místosta-
rosta MČ Praha 17 Miroslav Šoukal.

O POHÁR MÍSTOSTAROSTY – 
SPORTOVNÍ SOUTĚŽE:

ZŠ Jana Wericha:
1. HOR�KOV� AD�LA
2. S(DL�ČKOV� MARΖ( 
3. ŠPUNDOV� KL�RA

ZŠ genpor. Fr. Peřiny: 
1. KRATO&HVΘLOV� TH(A
2. MAL� JAN
3. MA&HUROV� S�RA

Všichni ocenění obdrželi diplom, volné 
vstupy do bazénu a wellness ve Sportov-
ním centru Řepy a malý dárek. 

Za vítezství v klání O pohár místostaros-
ty obdržela putovní pohár a šek na 30 tisíc 
korun opět ZŠ genpor. Františka Peřiny, 
která v prvním ročníku získala tzv. double.

RED

Děti z Mateřské školy Socháňova se 
v pátek 14. června sešly v zahradě 
školky, konalo se zde Pasování 

předškoláků na školáky. Jak už název 
napovídá, akce byla určená všem dětem, 
které půjdou v září do první třídy. 

Nové školáky pasovaly víly, které jim 
předaly knížku, dále pamětní list i škol-
kové vysvědčení za hraní, uklízení hraček 
nebo zpívání a recitování. 

Akce se zúčastnily děti z  oddělení 
šnečci a broučci. Pasování předškoláků 
z  budovy kytiček proběhlo v  pondělí 
17. června odpoledne. Děti se tak roz-
loučily s kamarády, kteří v červnu opustí 
herny své mateřinky a v září usednou do 
školních lavic. Z Mateřské školy Sochá-
ňova přejde do základních škol celkem 
54 dětí. 

RED
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ZAJÍMÁ VÁS

PŘIPRAVUJÍ SE PRAVIDLA PRO PŘIJETÍ 
ZÁJEMCŮ DO DPS

Cesta k  zahájení stavby byla 
zdlouhavá. Na přípravě se podí-
lely dvě komise, které měly za 

úkol nastavit parametry projektu pro 
budoucí stavbu. Ve volebním období 
2014–2018 to byla Komise pro �Dům 
s pečovatelskou službou v Praze Řepích� 
a komunitní plánování sociálních služeb 
a  ve volebním období 2018–2022 na 
přípravách pracovala Komise pro �Dům 
s  pečovatelskou službou v  Praze�Ře-
pích�. Obě komise spolupracovaly na 
projetu Domu s pečovatelskou službou 
a určovaly jednotlivé parametry stavby. 
Komise měly podrobné informace o celé 
budoucí stavbě a svou činností přispěly 
k přípravě celého projektu. Členy obou 
komisí byli i  někteří současní opoziční 
zastupitelé. 

Přestože příprava projektu trvala ně-
kolik let, dochází k  úpravám projektu 
i v průběhu stavby. Nejzásadnější sou-
časná úprava projektu spočívá v navýše-
ní kapacity výdejny jídel. Původní návrh 
nedostatečně zohledňoval počty jídel, 
které pro seniory musí například obsa-
hovat i dietní jídla. ȌJe potřeba si uvědo-
mit, že projekt začal vznikat před deseti 
lety. V té době formovaly komise zadání 
projektu. Patří se poděkovat panu Mi-
chalovi Štěpařovi a paní Jaroslavě Šimo-
nové, protože řešení objektu s vnitřním 
nádvořím je společné dílo. Je potřeba 
ale reagovat na aktuální potřeby. Původ-

ně se počítalo s distribucí dovezených 
teplých jídel, což ale v  současné době 
dodavatelé nenabízejí. Proto je potřeba 
uzpůsobit výdej jídel. Původně nebyly 
k  dispozici žádné konvektomaty nebo 
lednice,Ȋ uvedl hlavní projektant DPS 
Pavel Lejsek ze společnosti Šumavaplan.

Jak bylo výše uvedeno, na přípravě 
DPS spolupracovaly dvě komise složené 
ze zastupitelů nebo nominantů jednotli-
vých politických subjektů zastoupených 
v zastupitelstvu. Komise, jak napovídal 
jejich název, vždy připravovaly stavbu 
Domu s pečovatelskou službou. Přesto 
nyní někteří opoziční zastupitelé přišli 
s  tvrzením, že nemá být provozován 

Dům s pečovatelskou službou, ale jiné 
zařízení. ȌČást opozice požaduje, aby 
bylo provozováno jiné zařízení sociál-
ních služeb, než je Dům s pečovatelskou 
službou, přestože od začátku byl jeden 
jejich člen součástí komisí, které pro-
jekt DPS připravovaly a  byl seznámen 
s účelem stavby. Ve vztahu k DPH je pak 
rozdíl, zda bude provozován Dům s pe-
čovatelskou službou nebo jiné zařízení 
sociálních služeb. Proto jsme požádali 
Generální finanční ředitelství, aby vyda-
lo závazné stanovisko, které určí, jakou 
sazbu DPH je možné v našem případě 
uplatnit,Ȋ vysvětlila starostka MČ  Pra-
ha 17 Alena Kopejtková.

V současné době stavba probíhá dle 
harmonogramu a předpoklad zahájení 
provozu DPS je ke konci roku 2025. ȌPra-
covní skupina zastupitelů z řad koalice 
i  opozice nyní připravuje pravidla pro 
přijetí zájemců do DPS. Předpoklad za-
hájení přijímání žádostí je na počátku 
roku 2025,Ȋ doplnila Alena Kopejtková. 
Podrobnější informace o  činnosti pra-
covní skupiny vám přineseme v dalších 
číslech Řepské sedmnáctky.

RED

Stavba Domu 
s pečovatelskou službou 
pokračuje podle 
harmonogramu. Projekt 
doznává pouze dílčích 
změn, které reagují 
na aktuální potřeby, 
na aktuální konkretizaci 
provozu. Navrhované 
změny zastupitelstvo 
MČ Praha 17 na svém 
červnovém zasedání 
odsouhlasilo. Pracovní 
skupina zastupitelů z řad 
koalice a opozice nyní 
připravuje pravidla pro 
přijetí zájemců do DPS. 

Video ze stavby DPS najdete zde:
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Tak jako každý rok, i  letos &entrum sociálně zdravotních 
služeb uspořádalo ve spolupráci s �řadem městské části 
Praha 17 zájezd pro seniory, tentokrát do státního zámku 

Březnice. Pro velký zájem seniorské veřejnosti se zájezd konal ve 
dvou dnech. Prvního dne výletu jsme se zúčastnily i my, členky 
Klubu seniorů Život 23.

Z Prahy jsme odjeli v 8 hodin a zamířili směr město Břez-
nice. &esta nám rychle uběhla a  pak již následovala vlastní 
prohlídka zámku. Tato původní tvrz z první poloviny 13. století 
byla v 16. století přestavěna na renesanční zámek a v této po-
době jej návštěvníci obdivují dodnes. Historickým skvostem 
zámku je knihovna, nejstarší zámecký knihovní sál dochovaný 
v Čechách v původní podobě. Ζnteriéry připomínají jednotlivé 
šlechtické rody, které na zámku v průběhu staletí žily. Součástí 
areálu je i krásný anglický park se dvěma rybníky a s množstvím 
vzácných druhů dřevin. &elá prohlídka byla historicky zajímavá 
a poučná, velmi se nám líbila.

Po prohlídce zámku a parku jsme se odebrali do stylové re-
staurace Špejchar, kde jsme se posilnili dobrým obědem a pak 
už se jednotlivě věnovali prohlídce města. Členky našeho klubu 
se vydaly do centra, kam jsme se dostaly přes kamenný most 
přes řeku Vlčavu, prohlédly si několik obchůdků a občerstvily se 
kávou a zákuskem ve vyhlášené cukrárně Zlatý časy. Nakonec 
jsme se všichni sešli u autobusu a odjeli směr Praha.

Po celou dobu výletu se o nás obětavě starali pracovníci &en-
tra sociálně zdravotních služeb, ředitelka Mgr. Monika Čermá-
ková a její zástupce Stanislav Hruška. Výletu se zúčastnil radní 

naší městské části Pavel Ma[a, který se nám, seniorům, ochotně 
věnoval. Všichni nám pomáhali v náročnějších situacích, aħ už to 
byl nástup a výstup v autobusu nebo zdolávání schodů v zámku. 
Všem patří náš veliký dík.

Tyto výlety pro seniory v naší městské části se již staly tradicí 
a jsou zpestřením života. Vážíme si všech, kteří se obětavě starají, 
aby život seniorů byl plnohodnotný a přinášel jim hezké zážitky. 

Děkujeme.
JITKA HANZLOVÁ

KL8B SE1ΖORİ ĿΖVOT ��
FOTO: ZAMEK-BREZNICE.CZ 

Kladný ohlas vás – našich sousedů – motivuje. Ζ  tak by se 
dala shrnout cesta k umístění kovové sochy řepy před naší 
zahradou. Téměř přesně před rokem jsme totiž k třetím 

narozeninám zahrady uspořádali výstavu Soulad. Do prostoru 
před zahradou jsme umístili tři tematicky příbuzné sochy valaš-
ského umělce Karla Raaba� koňskou hlavu, kapku vody a sedící 
postavu. Součástí výstavy byla nejen narozeninová oslava, ale 
později také básnická výzva (Poetická lavička), která přinesla 
několik podařených básnických kousků. Ze zpětné vazby obyvatel 
Řep i přespolních jsme usoudili, že se sochy líbily. To nás přivedlo 
na myšlenku umístit do prostoru, který už zdobí krásná lípa 
a hojně využívaná lavička, trvalý objekt se vztahem nejen k naší 
zahradě, ale i celé městské části. Karel Raab, autor výstavy Soulad, 

byl myšlenkou na trvalé umístění své sochy na našem pozemku 
nadšen, a tak jsme se pustili do vybírání peněz. Kampaň ȌŘepa 
patří do ŘepȊ byla díky vám, všem nadšeným sousedům z Řep, 
úspěšná. Vybrali jsme 30 000 korun a po započítání příspěvku 
Nadace Via, které moc děkujeme za podporu, jsme mohli Řepu
zakoupit. Dne 25. května 2024 naše úsilí vyvrcholilo slavnostní 
vernisáží, kterou účastníci podpořili pochutinami z řepy. Přidala 
se k nám také nová kavárna &afé Otočka, která oslavu zpestřila 
skvělou kávou a koláčem. Děkujeme ze srdce všem, kteří na Řepu
přispěli a podíleli se tak na zkrášlení našeho okolí� Aħ žije Řepa�

LUKÁŠ POKORNÝ
3ŘEDSEDA KO081ΖT1Θ+O S3OLK8 ŘE3<

NÁVŠTĚVA ZÁMKU BŘEZNICE SE VYDAŘILA

ŘEPA ZDOBÍ ŘEPY
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HEJMÁCI, ŘEPŠTÍ HOKEJOVÍ FANOUŠCI VÁS 
MAJÍ STÁLE V ŽIVÉ PAMĚTI!

V  červnu jsme si připomněli 
významné kulaté jubileum dalších 
z  velké řady našich významných 

řepských osobností, které se neodmysli-
telně zapsaly do jakési pomyslné řepské 
síně slávy. Asi bychom řekli, že hokejoví 
bratři Petr a  Pavel Hejmové oslaví své 
osmdesátiny. Bohužel, druhý jmenovaný 
Pavel již není mezi námi, takže vzpomínka 
někam tam vzhůru. A Petře, tobě ze srdce 
hodně zdraví. 

Mám tu čest za všechny Řepské v dnešní 
rubrice na vás zavzpomínat a především, 
za všechny příznivce ledního hokeje sdělit� 
ȌKluci, byli jste hokejovou radostí nejen pro 
příznivce sportu, ale především radostí pro 
všechny Řepské.Ȋ No, a  vám, čtenářům,
pro osvěžení paměti, patří následující řád-
ky� Naši oslavenci, řepští rodáci Petr a Pavel 
Hejmové, byli dvojčata. Oba sourozen-
ci prošli líhní Spartaku Praha Sokolovo 
(dnešní Sparty), jejíž dres oblékali. Prošli 
žákovskými a  dorosteneckými družstvy, 
kde spolu hrávali v útoku a postupně to 
dotáhli až do druholigového ȌBȊ týmu. Přišel rok 1963 a s ním vojenská po-

vinnost. O  oba talentované hráče oka-
mžitě projevila zájem armádní družstva, 
a tak nepřekvapilo jejich narukování do 
ligové Dukly Jihlava, kde se to hemžilo 
jmény jako např. bratři Holíkové, Hrbatý 
a Suchý. Po měsíci však následovalo pře-
vedení do tehdy ligové Dukly Litoměřice. 
Tam se cesty bratrů po roce rozešly, Pa-
vel zůstal a Petr byl povolán zpět do jih-
lavské Dukly. Nakrátko se opět spolu sešli 
po skončení vojenské služby v mateřské 
Spartě, aby se jejich cesty opět rozešly. 
Petr zůstal a Pavel odešel do Litvínova, 
kde ho pronásledovalo nešħastné zra-
nění. V roce 1966 přestoupil do pražské 
Slávie, kde působil do konce své kariéry. 
Petr se v  tu dobu stal největší oporou 
pražské Sparty. Pozvání do reprezentace 
Československé republiky na sebe neda-
lo dlouho čekat. Před olympijskými hrami 
v roce 1968 náš reprezentační tým hrál 
dva přípravné zápasy se Švédy. V prvním 
zápase přišla drtivá prohra našich v praž-
ské sportovní hale. Na druhý zápas již 
však nastoupil legendární útok tehdejších 
sparħanských mladíčků ȌHejma – Volek 
– SvobodaȊ a naši zvítězili. Tento moment 
byl rozhodujícím a Petr s dresem č. 19 
se v reprezentaci zabydlel. 

Největšího úspěchu se Petr dočkal 
právě na zmiňovaných olympijských 
hrách v  Grenoblu v  roce 1968, odkud 
náš tým přivezl stříbrné medaile. Tento 
rok byl však současně černým rokem naší 
československé historie. Přišel 21. srpen 
a s ním okupace naší vlasti sovětskými 

tanky. Petr to těžce nesl a rozhodl se, že 
se ze soustředění Sparty ve Spolkové re-
publice Německo již nevrátí. Ke stejnému 
rozhodnutí dospěla i jeho žena, v té době 
vynikající stolní tenistka a naše reprezen-
tantka Marta Lužová a v Německu zůstali 
oba. Poté byl Petr po dobu patnácti let 
ozdobou a jedním z nejlepších hráčů ně-
mecké ligy. Působil v D¾sseldorfu a také 
v (ssenu, se kterým vyhrál ligu. Později se 
stal asistentem trenéra německé repre-
zentace na šampionátu v &algary a v Ně-
mecku žije dodnes. 

Mladší Pavel se však se skončením 
hokejové kariéry neztratil. Vrátil se do po-
vědomí řepských občanů po roce 1989, 
kdy v prvních svobodných volbách kandi-
doval do místního zastupitelstva Řep, kde 
se následně stal zastupitelem a radním. 

A  co závěrem" ȌPavle, tam někam 
vzhůru, díky za krásné roky, které jsme 
vedle sebe prožili, především po roce 
1989. Jo a Petře, ta zlomená hokejka, kte-
rou jsem jako věrný, tehdy 14letý fanda 
za střídačkou od Tebe dostal, měla mezi 
kluky velký úspěch. No, vlastně nedostal, 
já si jí dokonce po tvém odhození vybo-
joval. Bylo to totiž při hektickém zápase, 
kdy jste po dvou třetinách prohrávali 
s Duklou Jihlava 0�6. Spousta fandů proto 
opustila halu, a tak má šance ji ukořistit 
byla o to snazší. Přesto, byħ zlomenou, 
mi ji na řepském rybníku všichni závi-
děli. A  k  tomu zmiňovanému zápasu, 
ve třetí třetině jste to otočili na konečný 
stav 6�6.Ȋ 

JAROSLAV HÁJEK

Zde jejich kariéra byla již téměř jistá.

Číslo 19 – „náš“ Petr na olympiádě v Grenoblu.
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U příležitosti významného životního 
jubilea se ve čtvrtek 30. května 
v Kulturním centru Průhon sešlo 

devatenáct seniorů. 
Slavnost pro jubilanty pravidelně 

pořádá �MČ Praha 17. Bylo tomu tak 
i  při květnovém setkání, které zahájila 
vedoucí Odboru občansko správního 
Silvie Hošková společně s místostaros-
tou MČ Praha 17 Martinem Markem. 

V rámci kulturního programu vystou-
pili žáci Základní školy genpor. Františka 
Peřiny pod vedením učitelů Miroslava Ma-
[anta a Aleny Pyciak. Jejich zpěv a přednes 
básní senioři odměnili potleskem. 

Poté vedoucí Odboru občansko správ-
ního Silvie Hošková představila všechny 
jubilanty, kterým místostarosta Martin 
Marek předal květinu a  drobné dárky. 
Setkání připravily zástupkyně zmíněné-
ho Odboru občansko správního. 

Svá jubilea oslavili�  Božena 
Dvořáčková, Václav Sladký, Jiřina Tichá, 
Anna Hrdinová, Lenka Preslerová, Marie 
Vokurková, Libuše Funková, Zdeněk 
Blahovec, Marcela Koubská, František 
Malý, Alena Brožová, Ladislav Beneš, 
Václav Mikulenka, Milena Malá, Jiřina 
Kladivová, Jitka Přibylová, Lenka Maďová, 
Ludmila Fikerová a Jana Rytířová.

RED
FOTO: 0ARTΖ1 B<STŘΖ&K�

SETKÁNÍ 
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DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ 2024

STŘEDA 4. 9.

A ČTVRTEK 5. 9.

9:00 -12:00

BROUČEK
Předškolková přípravka pro snadnou cestu Vašeho
dítěte od mámy do velké školky.
Přijďte si prohlédnout prostory a zeptat se lektorek na
všechno, co byste před zahájením docházky chtěli vědět.

NOVĚ HLÍDÁNÍ DĚTÍ
V rámci přípravky BROUČEK rozšiřujeme
služby a nabízíme občasné krátkodobé
hlídání dětí. Přímý kontakt: 601 548 770

Více na emailu: kurzy@pruhon.cz,
telefonu: 601 324 846, webu www.pruhon.cz/kurzy,
nebo osobně v KC Průhon, Socháňova 1220/27, 163 00 Praha- Řepy.

A6 broucek 2024.indd   1 17.06.2024   18:21:53



Podrobnosti na:
www.dpp.cz/kinobus

Najdete nás 
také na Facebooku 
KinobusCZ

Změna programu vyhrazena.

Dopravní podnik hlavního města Prahy 
ve spolupráci s městskou částí Praha 17 
vás zvou do letního kina

12.–15. srpna
vždy od 21.00 hod. | vstup zdarma

Po 12. srpna Jedeme na Teambuilding
Út 13. srpna  Vocasy na tripu
St 14. srpna Naprostí cizinci
Čt 15. srpna Stovky bobrů

Sídliště Řepy
(travnatá plocha před budovou úřadu    zastávka Radnice Řepy)

Městská část 
Praha 17 - Řepy
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MŠ LAUDOVA: 
RECYKLOHRANÍ 
– ANEB UKLIĎME
SI SVĚT

Mateřská škola Laudova je již 
několik let zapojena do celo-
republikového programu 

Recyklohraní, který má za cíl nejenom 
vzdělávat děti, ale také je motivovat 
k  aktivní účasti na ochraně životního 
prostředí. Tento program je otevřen pro 
mateřské, základní i střední školy a jeho 
vliv sahá daleko za hranice školních 
budov.

&ílem Recyklohraní je hlouběji sezná-
mit děti, žáky a studenty s problemati-
kou odpadů, tříděním a  recyklací, ale 
také jim umožnit osobní zkušenost se 
zpětným odběrem baterií a  drobných 
elektrozařízení. Děti se také učí šetrné-
mu zacházení s vodou. To vše dělají for-
mou her, praktických činností, menších 
projektů a kvízů.

Letošní školní rok 2023�2024 byl ve 
znamení pěti hlavních úkolů, které se 
dotýkaly různých aspektů ochrany ži-
votního prostředí. Do plnění úkolů se 
zapojily děti různých věkových kategorií 
z MŠ Laudova. 

Recyklohraní není jen program, ale 
celkový přístup k udržitelnému rozvoji, 
který se promítá do každodenního života 
dětí i pedagogů. A tak se v MŠ Laudova 
již teď těší na další školní rok plný nových 
výzev, poznání a  společných akcí pro 
dobro naší planety.

V  současné době jsme obsadili
9. místo v kraji a 305. místo ze všech zú-
častněných MŠ � ZŠ (celkem 3 895 škol).

MŠ LAUDOVA
BC. MÁRIA MERUNKOVÁ

P ředstavte si dvě stě malých dětí 
v  barevných úborech, které při 
tónech temperamentní hudby 

vyběhnou na plochu haly Sportovního 
centra Řepy. Takovou podívanou měli 
návštěvníci Sportovní akademie Řepy, 
která se uskutečnila v závěru května. 

Jak uvedla ředitelka MŠ Bendova, Ζva-
na Panochová, akademie se konala už 
potřetí a  v  programu, jehož příprava 
trvala přibližně tři měsíce, se předsta-

vily všechny třídy. Vystoupení bylo pře-
hlídkou dovedností, které děti získávají 
při pohybových činnostech v  průběhu 
celého roku. &horeografie dala vynik-
nout nejen předškolákům, ale i  těm 
nejmladším. Diváci, kterými byli přede-
vším rodiče, zcela zaplnili tribuny a vy-
stoupení dětí odměnili potleskem. Každé 
z účinkujících dětí obdrželo čokoládovou 
medaili. 

RED

Ozdravný pobyt na horách, 
s programem ochránců přírody 
KRNAP a učitelek, byl pro před-

školní děti velkým zážitkem. Týden si 
hrály v lese, chodily na výlety a poznávaly 
přírodu hor. Na víkend je pak vystřídalo 

dvacet rodin s  dětmi a  s  programem 
Pohádkový les si užívali zábavu děti 
i rodiče. 

MŠ BENDOVA
IVANA PANOCHOVÁ

MŠ BENDOVA V KRKONOŠÍCH

Na Sportovní akademii vystoupilo v závěru května 195 chlapců a děvčat z MŠ Bendova. 

SPORTOVNÍ AKADEMIE 
MŠ BENDOVA 
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MOTÝLCI
VE ŠKOLCE

U  nás v  MŠ Socháňova víme, že 
nejvíce se děti naučí pomocí 
zážitků. Proto jsme poprosili v zimě 

Ježíška, aby nám do každé třídy nadělil 
Živou motýlí zahrádku. Během května 
a června do tříd putovaly sady housenek, 
které jsme objednali díky certifikátu ze 
zahrádky. Děti, a  nejen ony, se na ně 
velmi těšily. Všichni jsme byli natěšeni, až 
uvidíme, jak takový vývoj motýla vypadá 
na vlastní oči. První dny měly housenky 
důležitý a jediný úkol, projíst se ke svému 
ma[imu. A  že se činily. Šestý den po 
příjezdu do školky se housenky zakuklily. 

Všechny nás překvapilo, že k  takovému 
procesu došlo opravdu během krátké 
chvilky. Dny plynuly v očekávání, kdy se 
z  kukel vyloupnou motýli. Po příchodu 
do třídy vedly kroky dětí vždy ke kuklám, 
jestli ȌužȊ. Učily se tak, že ne vše je možné 
mít hned. Po týdnu se ale dočkaly a první 
motýl babočky bodlákové se vyloupl na 
svět. Postupně se vylíhli i  další fešáci. 
Několik dnů je děti krmily a pozorovaly. 
Když přišel čas, motýly jsme vypustili 
společně na svobodu. Bylo to dojemné 
loučení. Leħte si motýlci a mějte se krásně.

Vám všem přejeme nádherné prázdni-
ny. A až potkáte na svých cestách babočku 
bodlákovou, tak ji od nás pozdravujte, 
možná je to ta ȌnašeȊ.    

KOLEKTΖV 0Š SO&+ÁĉOVA

J iž druhým rokem spolupracuje 
MŠ  Laudova s  Nadací rodiny 
Vlčkových, která se věnuje rozvoji 

dětské paliativní péče a pomáhá vybu-
dovat co nejlepší síħ služeb pro potřeby 
rodin pečujících o  dítě se závažným 
onemocněním. Jedním z  velkých 
programů Nadace je rekonstrukce 
usedlosti &ibulka v pražských Košířích, 
kde bude &entrum dětské komple[ní 
péče s paliativním přístupem. Všechny 
tyto projekty jsou finančně velmi 
náročné, a proto Nadace uvítá každou 
pomoc.

Při naší každodenní práci v mateřské 
škole se setkáváme se šħastnými a zdra-
vými dětmi. Uvědomujeme si však, jak je 
důležité podpořit rodiny, které se starají 
o nevyléčitelně nemocné děti. A tak i letos 
proběhly na našich mateřských školách 
Srdíčkové dny, kdy mohli zaměstnanci i ro-
diče přispět této Nadaci jakoukoliv část-
kou. Součástí programu Srdíčkových dní 
byly besídky a Salón krásy pro maminky, 
zábavné aktivity pro děti a bazárek, který 
nabízel hračky a oblečení darované rodiči. 
Oblečením nám také přispěla módní návr-
hářka Anna Janská. &elkem bylo vybráno 

úžasných 30  000 Kč, a tato částka byla 
předána Nadaci rodiny Vlčkových.

Srdečně děkujeme všem, kteří přispě-
li, za jejich pomoc a empatii.

MŠ LAUDOVA
MGR. MICHAELA MIKULOVÁ

Poslední květnový den na naší škole 
patřil oslavě Dne dětí, která každo-
ročně na ZŠ U Boroviček zahrnuje 

mnoho různorodých stanovišħ, počínaje 
dovednostními i  vědomostními soutě-
žemi, které připravují žáci devátých 
ročníků a  pro mladší žáky, přes malo-
vání na obličej, velmi oblíbený stánek 
s cukrovou vatou a konče ukázkou tech-
niky a  zásahu složek ΖZS. Naši oslavu 
Dne dětí navštívili řepští hasiči a Pohoto-
vostní motorizovaná jednotka Policie ČR, 
která umožnila našim žákům vyzkoušet 
si práci policisty dokonce přímo při 
nácviku zásahu. Tímto bychom chtěli 
složkám ΖZS velmi poděkovat. Na závěr 
dopoledne plného zábavy mohli žáci 

nasbírané body vyměnit za atraktivní 
odměny. Letošní Den dětí se již tradičně 
velmi vydařil a těšíme se na další ročník.

První červnové pondělí patřilo již také 
tradičnímu orientačnímu běhu v oboře 
Hvězda, který vítězové v  jednotlivých 
kategoriích zvládli uběhnout za krásné 
časy, a tím jim moc gratulujeme. Všichni 
žáci však projevili odvahu a sportovního 
ducha a  trasu zdolali, přestože nebyla 
jednoduchá. Tímto během naše ško-
la odstartovala poslední měsíc školní 
docházky a  my přejeme všem žákům 
úspěšné zvládnutí cílové rovinky škol-
ního roku.

=Š 8 BOROVΖÎEK
MGR. MARIE MILEROVÁ

ZAČÁTEK ČERVNA JSME SI NA
ZŠ U BOROVIČEK UŽILI

SRDÍČKOVÝ DEN V MŠ LAUDOVA
ANEB UČME DĚTI POMÁHAT
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Vyrazili jsme opětovně do Velké 
Británie na studijní pobyt 
s  výukou angličtiny. Letos 

jsme zamířili do Devonu. Bydleli 
jsme v anglických rodinách v ([eteru, 
kterému dominuje úžasná katedrála. 
Dopoledne jsme měli školu s  rodi-
lými mluvčími a  odpoledne jsme 

dělali výlety po okolí – navštívili jsme 
Buckland Abbey, sídlo korzára Francise 
Drakea� prošli jsme se v  Dartmooru 
po baskervilských vřesovištích, bavili 
jsme se v  TorTuay v  e[pozici minia-
turní vesničky a  obdivovali rejnoky 
v  akváriu v  Plymouthu. Poslední den 
před odjezdem jsme propluli lodí po 

Temži z Greenwiche až po :estminster. 
Zamávali jsme Big Benu i  Trafalgar-
skému náměstí a u Buckinghamského 
paláce jsme zadoufali, že se do Británie 
ještě někdy podíváme.

=Š *E13OR� FR� 3EŘΖ1<
MGR. LUCIE FULÍNOVÁ

Od 5. do 11. května navštívili žáci
7.�9. tříd ZŠ Jana :ericha Velkou 
Británii. Po dlouhé cestě z  Česka 

jsme dojeli do půvabného města <ork, kde 
jsme byli ubytovaní v hostitelských rodinách. 

Každý den dopoledne jsme měli v místní 
škole výuku angličtiny, ta byla zaměřená 
na rozvoj komunikačních schopností. Od-
poledne jsme navštěvovali různé místní 
pamětihodnosti, mezi ty nejzajímavější 
patřil zámek &astle Howard, Národní želez-
niční muzeum, katedrála <orkminster nebo 
pobřežní městečko Robin Hoodȇs Bay.

Poslední den byl věnován návštěvě 
Londýna, kde jsme viděli světoznámé pa-

mátky jako sídlo parlamentu ve :estmin-
steru, zvonici Big Ben, Trafalgarské náměstí 
či Buckinghamský palác.

Srdečně děkujeme panu průvodci, 
řidičům, a hlavně paním učitelkám za to, 
že nám dali příležitost navštívit tak krásný 
kout světa.

ZŠ JANA WERICHA
TO0ÁŠ KABELE, �� ROÎ1ΘK

STUDIJNÍ POBYT V ANGLII – EXETER, HRABSTVÍ DEVON

EKOTÝM OPĚT 
BODUJE

Ekotým ZŠ Jana :ericha opět 
dokázal, že své poslání myslí 
vážně. Projekt zpracovaný 

žáky byl natolik úspěšný, že získal 
odměnu v podobě příspěvku na 
výměnu vodovodních baterií. V pra[i 
to bude znamenat úsporu vody, což 
je v (koabecedě důležitý krok.

(WER)

EKOTÝM OPĚT 
BODUJE

Ekotým ZŠ Jana :ericha opět 
dokázal, že své poslání myslí 
vážně. Projekt zpracovaný 

žáky byl natolik úspěšný, že získal 
odměnu v podobě příspěvku na 
výměnu vodovodních baterií. V pra[i 
to bude znamenat úsporu vody, což 
je v (koabecedě důležitý krok.

(WER)

WERICHOVKA 
V ANGLII
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ŠKOLY INFORMUJÍ

Rodiče, knihovníci i učitelé vědí, že 
by děti měly číst. Víme, že čtení 
rozvíjí slovní zásobu, ulevuje od 

stresu a tlaku, zlepšuje náladu, učí nás 
empatii a také funguje jako ȌfitkoȊ pro 
náš mozek. Studie, které zkoumaly půso-
bení četby na děti a dospívající ve věku 
7�16 let, prokázaly, že čtení díky svému 
příznivému vlivu na poznávací funkce 
mozku dokonce zvyšuje Ζ4.

Jenže jak zařídit, aby děti četly" Pře-
mýšleli jsme nad tím v naší třídě, a na-
konec jsme pro děti připravili čtenář-
skou soutěž. Nebyla to soutěž v pravém 
slova smyslu, protože v ní nikdo nemohl 
prohrát. Každý, kdo se zúčastnil, získal 
kromě krásných zážitků z  četby také 
diplom a věcnou cenu. Odstartovali jsme 
v březnu a do cíle se dočetli 31. května. 
Zapojilo se 16 čtenářů a čtenářek, přečetli 
dohromady 140 knih – celkem neuvěři-
telných 16 905 stránek. Abychom nadchli 
i děti, které čtení zrovna neláká, dali jsme 
možnost každému, kdo přečetl zajímavou 
knihu, aby ji ve škole představil svým spo-
lužákům a po dohodě s rodiči i někomu 
zapůjčil. K dispozici byla také naše vlastní 
třídní knihovnička, ze které si děti mohly 
půjčovat knížky domů.

Dveře třídy 2. A se dočasně změnily ve 
skříň s policemi a každá přečtená kniha 
se do ní uložila – i se jménem čtenáře. 
Nebudete tomu věřit, ale zaplnili jsme 
skoro čtyři police. 

Na Den dětí přišlo vyhodnocení sou-
těže a  ocenění všech účastníků. Nejak-

tivnější čtenář je Honzík Bošek, který 
přečetl 31 knih a celkem 6064 stránek. 
Julča Janoušková zvládla 29 knih a 2407 
stránek, Anička Nezdařilová zase 13 knih 
a 1891 stránek� Luky Lokaj přečetl 15 knih 
a 1569 stran. Následovali čtenáři a čte-
nářky se stovkami přečtených stránek. 

Každá správná soutěž potřebuje po-
řádnou odměnu. Naše odměny byly 
hlavně další zajímavé knížky. 

ZŠ JANA WERICHA
KATEŘΖ1A KA0LA&+OVÁ A L8&ΖE 

BRANDEJSOVÁ

ČTENÁŘSKÁ SOUTĚŽ VE 2. A

Foto na stranách 18–21: archivy ZŠ a MŠ

ČERVENEC 2024

  2. červenec – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
  3. červenec – středa Motokáry Praha � Zličín
  5. červenec – pátek Státní svátek � ZAVŘ(NO

  9. červenec – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
10. červenec – středa Bazén, Sportovní centrum Řepy
12. červenec – pátek Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00

16. červenec – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
17. červenec – středa Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
19. � 31. červenec Zavřeno 

Návratky na akce si můžete vyzvednout v Klubu 17 u vedoucích.
Přihlášky na akce mimo Řepy musí být podepsány rodiči.
Počet návratek je omezen.

SRPEN 2024

  2. srpen – pátek Zavřeno

  6. srpen – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
  7. srpen – středa Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
  9. srpen – pátek Zavřeno

13. srpen – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
14. srpen – středa Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
16. srpen – pátek Zavřeno

20. srpen – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
21. srpen – středa Výlet do zoologické zahrady, Praha
23. srpen – pátek Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00

27. srpen – úterý Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00
28. srpen – středa Přivítání Nového školního roku – grilovačka
30. srpen – pátek Volný program � Klub 17 � 15�00 – 20�00 

Otevřeno vždy v úterý, ve středu a v pátek 15:00 – 20:00 hod.PLÁN KLUBU 17

Nízkoprahové zařízení pro děti a mládež – Klub 17, adresa� Socháňova 1221              www.facebook.com/klubsedmnact klub_sedmnact



22 / ČERVENEC – SRPEN / 2024

PŘÍBĚHY SOUSEDŮ

22 / ČERVENEC – SRPEN / 2024

PŘÍBĚHY NAŠICH SOUSEDŮ: JIŘÍ SCHWARZ

1. DÍL   
JIŘÍ SCHWARZ
Autorský tým: Karolína Lisá, Anita 
Kučerová, Nela Srbová, Barbora 
Ulrichová
Pedagogické vedení:
Mgr. Jana Fišerová
Škola: ZŠ Jana :ericha

P rvní díl je věnován autorskému 
týmu ZŠ Jana :ericha ve složení 
Karolína Lisá, Anita Kučerová, Nela 

Srbová a Barbora Ulrichová pod vedením 
paní učitelky Jany Fišerové. Ten zpracoval 
ve své videoreportáži vyprávění Jiřího 
Schwarze, který je řepským rodákem 
a  známým hercem. Jeho maminka 
byla významná restaurátorka Dagmar 
Schwarzová, která obnovila zapomenutý 
řepský kříž, jenž se stal součástí znaku 
Řep. Letos v  červnu jsme si připomněli 
sto let od jejího narození. Videoreportáž 
se nakonec věnuje vzpomínkám Jiřího 
Schwarze na svou maminku, ale i na to, jak 
objevila Řepský kříž v kostele sv. Martina.

Autorský tým vznikl již na podzim loň-
ského roku. ȌS myšlenkou zapojit se do 
projektu Příběhy našich sousedů nás 

oslovila paní učitelka Fišerová. Většinou se 
známe ze školního parlamentu. Paní uči-
telka nás zároveň přivedla na nápad oslo-
vit a přizvat ke spolupráci Jiřího Schwarze,Ȋ 
uvedla Anita Kučerová.

Tým se na realizaci projektu musel nej-
prve připravit. ȌNejdříve jsme absolvovaly 
prezentace organizace Post Bellum. Z nich 
jsme se dozvěděly, jak při natáčení postu-
povat. Naše koordinátorka nám radila, jak 
si vše naplánovat a střihač nám pomáhal 
s natáčením a střihem celého vyprávění. 
Našly jsem si také informace o mamince 
Jiřího Schwarze,Ȋ vysvětlila Karolína Lisá.

Původním záměrem bylo vytvořit anima-
ci, ale kvůli časové a technické náročnosti 
se děvčata rozhodla pro videoreportáž. 
ȌSama se věnuji digitální animaci. Tady by 
ale musel být příběh kreslený a  zabralo 
by to hodně času. Tak jsme se domluvily, 
že natočíme videoreportáž,Ȋ připomněla 
Nela Srbová.

A  jak probíhalo samotné natáčení" 
ȌNejprve jsme si rozdělily role v  týmu. 
S Anitou jsme společně pracovaly na otáz-
kách pro pana Schwarze. Anita následně 

dělala doprovodné slovo do videa, Karo-
lína obsluhovala zvuk a diktafon, já jsem 
měla na starost kameru a reportáž jsem 
sestříhala,Ȋ dodala Nela Srbová.

Děvčata se shodují, že Jiří Schwarz byl 
vhodným pamětníkem, protože je výbor-
ným vypravěčem. ȌVlastně jsme mu stihly 
položit asi jen pět otázek, ve vyprávění 
pokračoval sám. Z  jeho vzpomínek mě 
například zaujalo, jak když byl malý, tak 
mamince a  dalším restaurátorům nosil 
vysoko na lešení vodu. Oni tam leželi 
u stropu a pracovali i v zimě,Ȋ dodala Ka-
rolína Lisá.

Do projektu Příběhy našich sousedů 
se ZŠ Jana :ericha zapojila letos poprvé. 
ȌZatím u  nás nikdo neměl s  takovýmto 
projektem zkušenost. Docela nás zaskoči-
la časová náročnost, protože jsem musela 
zkoordinovat děvčata, která nejsou ze stej-
né třídy. Natáčení bylo asi nejsnazší. Hodně 
času zabralo stříhání a  výběr vhodných 
záběrů. Jsem na děvčata pyšná, že projekt 
dokončila až do prezentace před publikem,Ȋ 
dodala učitelka Jana Fišerová.

RED

DAGMAR
SCHWARZOVÁ

Dne 22. června jsme si připomenuli 
100 let od narození významné 
řepské osobnosti a řepské rodačky 

Dagmar Schwarzové (1924�2012). 
Řepy jsou právem pyšné na osobnost, 

kterou byla paní Dagmar Schwarzová, aka-
demická malířka a restaurátorka, absol-
ventka AVU v roce 1959, také matka herce 
Jiřího Schwarze a babička mladičké talen-
tované malířky Terezky Kolovratníkové. 
Výčet její práce při obnově a záchraně his-
torických památek je úctyhodný. Mezi nej-
cennější patří např. restaurování Alšových 
a Ženíškových závěsných obrazů a fresek 
v Národním divadle, ale také v Lobkovickém 

a Valdštejnském paláci. Dále obrazů a ma-
leb v kostelech sv. Mikuláše na Staroměst-
ském náměstí, sv. Voršily na Národní třídě 
a sv. Tomáše na Malostranském náměstí.

Dagmar Schwarzová nepůsobila však 
při restaurování památek pouze v Praze. 

Jejíma rukama se obnovy dostalo obra-
zům i na hradech a zámcích, např. v Libě-
chově u Mělníka, v Hostivici a především 
na Karlštejně. Tam nejen pro Řepské, 
ale pro celou zemi zrestaurovala jedno 
z  nejcennějších, co tato země vlastní, 
deskové obrazy v kapli sv. Kříže od mis-
tra Theodorika. Pro nás Řepany odkryla 
a zrestaurovala také to nejcennější, čímž 
je nalezený páskový ornament z  doby 
románské na portálu kostela sv. Martina. 
Ten ornament ve tvaru kříže, který se poz-
ději stal řepským znakem. Její mistrné ruce 
posloužily i severoitalské Florencii, kde 
působila při obnově poškozených maleb 
po povodních v roce 1968 s restaurátorem 
profesorem Bohumilem Slánským.

JAROSLAV HÁJEK

V minulém vydání Řepské 
sedmnáctky jsme vás seznámili 
s projektem organizace Post 
Bellum Příběhy našich sousedů, 
kterého se zúčastnily čtyři 
řepské autorské týmy z našich 
základních škol. V dalších číslech 
vám jednotlivé týmy a jejich práci 
představíme podrobněji.
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SOUTĚŽ / KULTURA

SOUTĚŽ:
ŘEPSKÁ VAŘEČKA

SMAŽENÁ KUŘECÍ PRSA V OBALU 
Z MLETÝCH VLAŠSKÝCH OŘECHŮ 
A SALÁT Z ČERVENÉ ŘEPY

RECENZE MÍSTNÍ KNIHOVNY PRAHA – ŘEPY

INGREDIENCE:
Kuřecí řízky: 4 kuřecí řízky, 200 g mletých vlašských 
ořechů, mletý pepř, sůl, stroužek česneku, 2 bílky, 
slunečnicový olej 

Salát: 250 g uvařené nastrouhané červené řepy, 100 g 
kyselých okurek, 100 g sterilovaného hrášku, 3 lžíce 
olivového oleje, na dochucení sůl a pepř 

POSTUP:
Příprava řízků: Omyté a osušené řízky naklepeme, potřeme 
prolisovaným česnekem, osolíme a opepříme. Obalíme 

v rozšlehaných bílcích, a nakonec v drti z mletých vlašských 
ořechů. Osmažíme dozlatova.

Příprava salátu:
Červenou řepu a okurky nastrouháme na hrubém struhadle, 
přidáme okapaný sterilovaný hrášek, olej a vše promícháme. 
Osolíme a opepříme podle chuti. Hotový salát vychladíme.

Tip� Pro dochucení salátu můžeme použít tatarskou omáčku. 

Výherkyní soutěže Řepská vařečka se v tomto kole stala 
paní Veronika Šimášková, která nám zaslala recept na 
smažená kuřecí prsa v obalu z mletých vlašských ořechů 

a salát z červené řepy. Výherkyně od nás obdrží cenu v podobě 
volných vstupů do plaveckého bazénu Sportovního centra Řepy 
a knihu Buď hodná od řepské autorky Ζreny Pilouškové.

Své recepty na další měsíc nám zasílejte na adresu�
repskavarecka#praha17.cz.

Tentokrát vám přinášíme tip na pohodové letní čtení určené 
především pro ženy. Přijměte od nás pozvání do pekárny. 
Není to však obyčejná pekárna, ale Pekárna s vůní skořice, 

Pekárna plná života a Pekárna svatebních koláčků. Tak se jmenují 
oblíbené knihy z trilogie spisovatelky Ruth Kvarnstr¸m�Jonesové, 
která vyrůstala ve Velké Británii. Autorka tvoří romány pro ženy, 
a  jak sama o  sobě říká – je jen Ȍobyčejná žena s  neobyčejnou 
rodinou�.

Děj se odehrává převážně v malém švédském městečku Halle-
holm. Příběh, ve kterém jsou hlavními hrdiny pekařka Lovisa 
Lindegrenová a doktor A[el, nám leckdy může připomínat roman-
tické vyprávění Romea a Julie.

Lovisa žila v Londýně, kde získala zkušenosti jako pekařka. Poté, 
co zde ztratí svého snoubence a přijde o práci, rozhodne se vrátit 
do rodného švédského městečka Halleholm. Po svých prarodičích 
zdědí bývalé pekařství. Rozhodne se ho obnovit a pokračovat ve 
své profesi. Nic není však tak jednoduché, jak to na první pohled 
vypadá. Narazí na nepřátelství mezi svou rodinou a rodinou Halle-
holmových. Jeden z členů znepřátelené rodiny Lovisu již od dětství 
nenávidí a chce jí podnikání překazit. Zvládne Lovisa překonat intri-
ky nepřátel, uspět ve své práci a pokračovat v rodinné tradici" Může 
dokonce vzniknout láska mezi ní a členem rodiny Halleholmů" Jak 
se Lovisa vyrovná s nemocí, která zasáhne její blízké"

Okouzlující příběh plný romantiky a  rodinných vztahů jistě 
zaujme každou ženu, která má ráda romány s touto tematikou. 
V příběhu se vyskytují také dramatické a nečekané okolnosti, které 
se však obrátí v dobré. Obvykle končí romantické příběhy šħastně. 
Bude tomu tak i nyní" Na tuto otázku si čtenář odpoví sám.

ŘEPSKÁ KNIHOVNA DOPORUČUJE KNIHY
RUTH KVARNSTRÖM-JONESOVÉ

HODNOCENÍ
KNIHOVNY

95

Pravidla soutěže
najdete zde:

BELETRIE, ROMÁNY PRO ŽENY



24 / ČERVENEC – SRPEN / 2024

ROZHOVOR

HONZA KŘÍŽEK:
HUDBA MĚ OBKLOPUJE OD MALIČKA

Hudebník a člověk, jehož kariéru sleduji dlouhá léta. Naše 
kroky se v minulosti několikrát zkřížily, aniž by o tom 
Honza samozřejmě věděl. Až jednou přišel den, kdy 

jsme se osobně poznali, spřátelili a naše nadšení pro hudbu 
vyústilo v kratičkou spolupráci. 

V devadesátých letech Honza se svou kapelou :alk &hoc 
Ζce boural klubová i  stadionová podia a  spolupracoval se 
spoustou významných hudebníků. Nyní je na sólové dráze, 
vychází mu čerstvá deska a vystoupí na našem sousedském 
festivalu 7. 9. 2024 v 16�00 hodin.

Honzo, jak dlouho se vlastně věnuješ hudbě a jaké byly 
tvoje začátky?
Já vlastně slavím letos dvě kulatá výročí. Třicet let na profe-
sionální hudební scéně a  také jsem letos oslavil padesát 
let. To je vlastně odpověď na otázku, jak dlouho se věnuji 
hudbě. A možná ještě trošku dýl, pokud platí, že vnímáme 
už v  prenatálním období. Moji rodiče jsou oba hudebně 
založeni. Můj táta je muzikant, maminka hrála na harmoniku 
a pradědeček vystudoval Pražskou konzervatoř v oboru bicí 
nástroje a varhany. Já jsem pak vystudoval bicí a klávesové 
nástroje. Hudba mě totálně obklopuje od malička a odjakživa 
jsem ani na půl vteřiny nepochyboval, že budu muzikant. 
Od první třídy jsem chodil na piano a  v  posledních letech 
základky jsem k  tomu přibral i  ty bicí. Od třinácti jsem už 
hrál v zábavové kapele. Obráželi jsme tancovačky, zábavy ve 
východních Čechách a hráli převzaté věci. Později se z tohoto 
vyvinula první kapela, což byli :alk &hock Ζce.

Walk Chock Ice byla kapela, kterou jsi založil se svým 
bráchou.
Přesně tak. My jsme tu kapelu založili s bráchou Martinem, 
který hrál na bicí a  přizvali kluky, se kterými jsme hráli na 
těch tancovačkách, protože už nás nebavilo hrát převzaté 
věci. Bylo to už pro nás málo. Jednak jsme chtěli překročit 
hranice regionu, a  hlavně začít skládat vlastní věci. &ož se 
nakonec povedlo.

Za svoji karieru jsi asi potkal hodně zajímavých hudeb-
ních osobností.
Už na první desce nám s produkcí pomohl například David 
Koller. S  Lucií jsme pak jeli v  roce 1995 celorepublikové 
turné. Když budu mluvit o těch, se kterými jsme navázali užší 

spolupráci a byli v tomto ohledu pro nás významnější, byl to 
kromě zmiňovaného Davida Kollera Ζvan Král, se kterým jsme 
jeli turné jako doprovodná kapela k desce Nostalgia. Tu po 
svém návratu do Čech nahrál a díky kterému jsme u :arner 
Music ČR mohli natočit druhou desku a díky kterému jsme 
poznali Radima Hladíka, který nám produkoval třetí desku. 
Tam s ním začala dlouholetá spolupráce.

Ano, vzpomínám si na jeden rozhovor s  Radimem 
Hladíkem před lety v Reflexu, kde mluvil o tom, že se 
vrátil s Blue Effectem a že už nehraje s původní sestavou, 
ale obklopil se mladými muzikanty a  že jim to skvěle 
funguje a nabíjí ho to. Pak jsem tě zahlédl s Radimem 
na jednom festivalu a skvěle vám to šlapalo! Říkal jsem 
si, tak to je ta mladá kapela. Přišlo mi, že ti Radim dával 
dost velký prostor a fungovali jste jako taková dvojka 
a že jsi částečně přebíral frontmanství.
Myslím si, že to vlastně byla tak trochu součást našeho 
tehdejšího úspěchu. Kapela jen neobehrávala to, co bylo, ale 
podařilo se muziku přenést do tehdejší doby a atmosféry. Však 
také na začátku, když mě Radim oslovil s tímto projektem, tak 
kromě toho, že jsem mu pomáhal sestavit kapelu, pomohl 
jsem mu výrazným způsobem upravit původní repertoár. 
Přizpůsobit ho tehdejšímu, současnějšímu trendu. V  tom 
začátku bylo vážně důležité, že mi Radim dal obrovskou 
důvěru. Potom to celé fungovalo, mělo úspěch. Ačkoliv to 
zpočátku vůbec nebylo jednoduchý. Během let se kapela 
znovu etablovala a koncerty přibývaly a rostly.

Jak dlouho jste spolu hráli?
Dvanáct let. Radim vždycky říkal, že to je kapela, se kterou hrál 
nejdéle. Vlastně až do jeho smrti v roce 2016. Radim vážně 
onemocněl a poslední dva roky to bylo těžké, ale nepolevil. 
Pořád jsme jezdili a koncertovali. Dvojáky, trojáky, pořád jsme 
hráli. Vracel se domu úplně vyčerpanej, ale neslevil a jezdil až 
do úmoru. Byl jsem z toho jednu chvíli dost rozpačitý a říkal 
jsem si, že by bylo dobrý polevit, ale on, jeho žena a potom 
i někteří kolegové v branži mě přesvědčovali o tom, že naopak 
díky tomu, že nevysadil a jezdil dál, prodloužilo mu to nebo 
aspoň zpříjemnilo tu těžkou cestu, kterou nakonec měl.

Ani o  tom nevíš, ale v  minulosti jsme se několikrát 
potkali. Jedním z  našich setkání, dokonce na podiu, 

S blížícím se termínem 8. ročníku 
sousedského festivalu Zažít Řepy Jinak 
2024 bych rád navázal na rozhovory 
s hudebníky, kteří na festivalu vystoupili 
v minulosti. Jednalo se většinou 
o osobnosti spojené s Řepy anebo 
osobnosti, které tak nějak zasáhly 
do mého života nebo mě ovlivnily. 
Honza Křížek je jedním z nich. 
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bylo pásmo vystoupení v O2 Aréně k příležitosti pade-
sáti let založení Sazky. My jsme celou tu show s naší 
skupinou zahajovali a vy jste hráli několik písniček ve 
finále programu po boku Lucie Bílé, Marie Rottrové 
a Alexandrovců.
Ano, na to si vzpomínám� To byla velká událost� Já se přiznám, 
že to je jeden z koncertů, ze kterého jsem měl velký respekt. 
Myslím z toho prostoru, protože naučit se vystupovat a hrát 
v takto velkých arénách chce odvahu, kumšt, znalosti a pra[i. 
Nevím jak na tebe, ale na mě to působilo naprosto skličujícím 
až depresivním dojmem. Když hraješ v  klubu, máš blízko 
k publiku, i když to má také svá úskalí hrát face to face, hrát na 
náměstí open air je těžký, ale to Ȍoutůčko"� Já si pamatuju, jak 
jsem říkal, tak to je teda masakr� Měl jsem před tím obrovský 
respekt. Na druhou stranu, když už se kapela propracuje na 
takovou úroveň, že na ně chodí tolik lidí, kteří ti pomáhají 
a zpívají s tebou tvoje songy, tak to je zase taky jiný zážitek 
a jiný level. Až stratosférický.

Když pominu léto roku 2022, kdy jsme se seznámili, 
viděl jsem tě poprvé v roce 1994 na stadionu v Edenu, 
kde jste vystupovali s Walk Choc Ice jako předkapela 
světoznámých Rage Against the Machine. Tam jsem byl 
tvým vystoupením naprosto konsternovanej. To, jak jsi 
vypadal a běhal po podiu. Obvykle návštěvníci bývají 
k předkapelám chladní, ale tady sis publikum naprosto 
získal. Jako by snad ani nepřišli na „Rage“, ale na vás.
Tam to byl člověče snad i náš vrchol. Tou dobou jsme už byli 
v obrovským ȌhajpuȊ a já jsem si ty lidi v publiku normálně 
vzal nekompromisně pro sebe. Žádná překážka mi nestála 
v cestě. Vzpomínám si, že jsme jednou na Slávii předskakovali 
Mucky Pup (americká hardcore kapela), a my jsme dokonce 
přidávali. Jako předkapela� Kluci nás normálně poslali zpátky 
na podium. No ale pak už to šlo pomalu dolů. Z ničeho nic se 
něco změnilo. Doba, vkus" Postupně to začalo opadat, jako by 
nad námi rukou mávnul nějaký šaman. Bylo to čím dál těžší 
a po nějakém čase jsme hraní ukončili. 

Co bylo dál?
Ještě když fungovali :alk &hock Ζce, volal David Koller a nabídl 
mi hraní v Kollerbandu během turné Jim Beam music a zároveň 
přišel Radim, že dostal nabídku hrát tři koncerty s  kapelou 
Nazareth po Čechách. Tak jsem na to kývl. Nakonec se ze tří 
koncertů vyvinulo dvanáct let spolupráce, což nikdo nečekal. 
S Kollerbandem jsem hrál dva roky, natočil s nimi studiovou 
desku, vyšlo live DVD, ale po nějakém roce současného hraní 
s Davidem a Radimem jsem si uvědomil, že nemůžu sedět na 
dvou židlích a rozhodl jsem se pro Blue (ffect.

Proč?
U  Davida jsem hrál doprovodného klávesáka a  vokalistu, 
kdežto v Blue (ffect jsem byl hlavní zpěvák a kytarista a měl 
jsem daleko větší pole působnosti a realizace.

A co teď? Nebo jinak, co po Blue Effectu?
Potřeboval jsem nějaký čas se z toho probrat. Protože po tom 
záběru, kdy jsme opravdu jezdili nahoru dolů, zleva doprava, 
jsem potřeboval nějaký čas klidu a ujasnit si, co dál. Jestli na 
to mám, vrátit se zpátky. Přiznávám, že po celou dobu hraní 
v Blue (ffectu jsem tajně toužil po sólovém projektu. Když 
jsem viděl muzikanty vrstevníky, kteří mají kapely, party, 
soustředění na chalupách a nové desky, tak jsem o tom taky 
tak nějak ve skrytu duše snil. Čtvrt roku jsem se z toho vážně 
dostával. Protože ten zápřah byl enormní, kromě ježdění 
s  kapelou jsem vysílal na radiu RockZone 105,9, do toho 
čtyřicítka na krku, přírůstek do rodiny, stěhování z  Prahy. 
Musel jsem změnit chování a  přístup k  životu. Ale asi po 
třech měsících sebelítosti jsem si dal pár facek a postavil se 

na nohy. Napsal první písničku. Postupně dotvořil materiál 
a vydal první desku.

Tím to vlastně začalo. Věděl jsem, že to bude těžký, ale 
nečekal, jak moc. Zase jsem šel krok za krokem od začátku. 
Pracoval jsem a stále intenzivně pracuju na tom, kdo a co je 
Honza Křížek. Dělám si všechno sám. Hudbu, te[ty, manage-
ment, koncerty, svůj obraz. Nicméně daří se, ale hlavně poda-
řila se jedna věc� Mám tu svoji kapelu� Šestým rokem mám 
stejnou sestavu, jsme kamarádi a mám to, po čem jsem toužil. 
Tu společnou chalupu, soustředění, zkušebnu a nenudím se. 
Makám a jsem daleko aktivnější, než jsem býval.

Aktuálně ti vychází nová deska.
Přesně tak. Jmenuje se ΖΖΖ. a  je pro mě best of. Po té před-
chozí naštvané, rapované, uštěkané jsem se chtěl zároveň 
vymanit z  mainstreamu a  udělat něco osobitějšího. Něco 
melodičtějšího, i když pořád dost rockového. Spojil jsem v ní 
vše, co miluju. &hci na té nové desce teď stavět. Stojím si za 
ní, chci s ní jezdit po republice a dokázat lidem, že jsem dobrý 
muzikant a že mám skvělou kapelu.

Tím se vlastně dostáváme k tomu, na co se návštěvníci 
našeho festivalu mohou v září těšit?
Tak bude to průřez mojí kariérou. Samozřejmě vypíchneme 
nové album, ale jinak se lidé dočkají písniček od :alk &hok Ζce, 
určitě se dočkají ukázek z repertoáru Blue (ffect. Zahrajeme 
Sluneční hrob, Rosenku a možná dojde i na pár překvapení.

JOSEF DIRBÁK 
+LAV1Θ KOORDΖ1ÁTOR FESTΖVAL8 =AĿΘT ŘE3< -Ζ1AK

ZAŽÍT ŘEPY JINAK 2024
NÁMĚSTÍ SPORTOVNÍHO CENTRA ŘEPY

8. ROČNÍK
tradičního  

sousedského  
festivalu

Dále na programu: workshopy a dílny pro děti i dospělé, občerstvení, 
bohatý doprovodný program,  sousedské výrobky, služby a další.

Máte chuť se zapojit? Vyrábíte zajímavé věci nebo poskytujete služby, 
které chcete nabídnout sousedům? Bavilo by vás zapojit se do organizace 
festivalu? Kontaktujte nás na zazitrepy@gmail.com, tel. +420 777 761 953

hudba

sport
tanec dílny

soutěže
workshopy

Dále na programu: workshopy a dílny pro děti i dospělé, občerstvení, 

SOBOTA 7. 9. 2024 (12–2 1h)
VSTUP ZDARMA

Akce se koná před Sportovním centrem Řepy, Na Chobotě 1420/1
6, 163 00

Praha 1
7.SLEDUJTE NÁS:  @ZAZIT REPY   @VZDYCKYTROCHUJINAK
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 21. 6. 2024
 5. 7. 2024
 19. 7. 2024
 2. 8. 2024
 16. 8. 2024
 30. 8. 2024
 13. 9. 2024

- JAKUB KOŘÍNEK & KATKA MISÍKOVÁ
- JIŘÍ ZONYGA & KLÁRA VOJÁČKOVÁ
- BOBEŠ SESSION BAND 
- X-COVER TRIO
- PETR URBÁNEK - ONE MAN SHOW
- NIKOL FISCHEROVÁ & METANOIA
- LUBOŠ POSPÍŠIL

Živá hudba U Altánu červen - září 2024
Pátek jednou za 14 dní vždy od 19:00 hod.

Místo konání: Zahrada u altánu KD Bílá Hora. 
Vstupné dobrovolné. KD Bílá Hora, Ke Kulturnímu 
domu 14, 163 00 Praha 6 - Řepy, www.kdbh.cz

OBČERSTVENÍ

LIVE
MUSIC

A5 R17 U Altanu live music 2024.indd   1 19.05.2024   18:46

BUBENICKÝ WORKSHOP 
S VÁCLAVEM ZIMOU

ELEMENTÁRNÍ TECHNIKA A PRAKTICKÁ
METODIKA HRY NA BICÍ

KDY: Středa 28. 8. 2024, 16:00 - 20:00 HOD. / KDE: Společenský sál KC Průhon
ÚROVEŇ: začátečník, středně pokročilý i pokročilý
S SEBOU VEZMI: practice pad (cvičítko) a paličky

POČET MÍST OMEZEN!
CENA KURZU: 1400,-/1200,- snížená cena pro klienty KC Průhon

PLATBA: na účet 11117335/5500, VS= 28082024, do zprávy uveďte jméno účastníka.

KC Průhon, Socháňova 1220/27, 163 00 Praha - Řepy, www.pruhon.cz, kurzy@pruhon.cz
Bližší info k workshopu: Zdeněk Ševčík, zdeneksevcikmgt@gmail.com, 777 847 058

VÁCLAV ZIMA
JEDEN Z PŘEDNÍCH

ČESKÝCH BUBENÍKŮPOPRVÉ V KC PRŮHON

HUDEBNÍ WORKSHOP
PRO KYTARU A BICÍ

ADAM SLABOCH & ZDENĚK ŠEVČÍK
SOUHRA A FUNGOVÁNÍ V KAPELE,

KREATIVITA A IMPROVIZACE
KDY: Středa 17. 7. 2024, 16:00 - 20:00 HOD. / KDE: Společenský sál KC Průhon

ÚROVEŇ: začátečník, středně pokročilý i pokročilý
S SEBOU VEZMI: kytaristé - nástroj, bubeníci - paličky

POČET MÍST OMEZEN!
CENA KURZU: 1400,-/1200,- snížená cena pro klienty KC Průhon

PLATBA: na účet 11117335/5500, VS= 17072024, do zprávy uveďte jméno účastníka.

KC Průhon, Socháňova 1220/27, 163 00 Praha - Řepy, www.pruhon.cz, kurzy@pruhon.cz
Bližší info k workshopu: Zdeněk Ševčík, zdeneksevcikmgt@gmail.com, 777 847 058

R17 A5 Workshopy bubny prazdniny 2024.indd   1 20.06.2024   13:01:55
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ZE SPORTU

VOLEJBALOVÉ 
ZPRÁVIČKY

CO BY NA TO ŘEKL PEPA PROCHÁZKA?

Zdravím všechny příznivce volejbalu 
a zasílám krátké zprávičky�

SK ŠPANIELKA ŘEPY
Jak jsem vás informovala v minulém čísle 
Ř17, hráčky všech kategorií se zúčastnily 
koncem května volejbalového turnaje 
v  Lupenici u  Rychnova nad Kněžnou. 
Tentokrát nám tolik nepřálo počasí jako 
v předchozích letech, ale o to více hráčky 
zabojovaly a  umístily se v  kategoriích 
starší žákyně, kadetky a juniorky na stup-
ních vítězů. Největší úspěch a  nejlepší 
výsledek dosáhly hráčky kategorie starších 
žákyň, které se z celkového počtu 24 týmů 
umístily se na první příčce. Další první 
místo vybojovaly hráčky kategorie kadetky 
a třetí místo hráčky v kategorii juniorky. 
Nejmladší tým obsadil páté místo, a  to 
z celkového počtu dvanácti týmů. 

V červnu jsme již začali ve všech katego-
riích pracovat na složení týmů pro novou 
sezónu a stále probíhal a probíhá nábor 
nových hráček do nejmladší kategorie. Na 
konci prázdnin se sejdeme na týdenním 
soustředění v Srbsku v Českém ráji a vo-
lejbalovou sezónu zahájíme účastí na již 
tradičním pražském antukovém turnaji 
Prague volleyball games začátkem září.

Další informace najdete na stránkách 
www.spanielka.cz

TJ SOKOL ŘEPY
Antukovou sezónu 2023�24 úspěšně ukon-
čilo všech šest dospělých týmů. V  době 
uzávěrky příspěvků do tohoto čísla (zbývalo 
dohrát tři kola) byl tým muži A v soutěži 
2.  třídy skupiny A  na prvním místě, tým 
mužů B byl ve 3. třídě na sedmém místě 
a tým mužů & na druhém místě. V ženské 
kategorii byl tým žen & ve 3. třídě pražského 
přeboru na třetím místě (skupina A) – jen 

rozdílem poměrů setu s druhým týmem, 
tým žen A ve 3. třídě pražského přeboru 
na devátém místě (skupina B) a  tým 
ženy B ve 4. třídě pražského přeboru na 
sedmém místě. V červnu jsme zorganizovali 
antukový turnaj – Memoriál Mirka (jema, 
kterým jsme uctili památku dlouholetého 
člena oddílu volejbalu, trenéra, pracovníka 
výboru celé TJ a hlavně skvělého kamaráda. 
Ženy se také zúčastnily již tradičního turnaje 
veteránek (40�), který pořádá vždy koncem 
června Sokol Dobřichovice.

Během letních prázdnin se budeme 
scházet na antukových kurtech vždy v úterý 
a čtvrtek od 18�00 hod. Takže pokud jste 
hráčem�hráčkou volejbalu a stále nemáte 
svůj tým a máte zájem si přijít volejbal za-
hrát, jste vítáni.

Dále stále pracujeme na úpravě okolí 
revitalizovaných kurtů, kde se nám již vlast-
ními silami podařilo instalovat ochranné 
sítě proti přeletění míčů do zahrady sou-
seda. Taky jsme opravili a  natřeli deset 
laviček, které jsme bezplatně obdrželi od
ZŠ J. :ericha, za což vedení školy velice dě-
kujeme. Lavičky budou instalovány kolem 
kurtů, abyste se mohli při fandění našim 
týmům pohodlně posadit.

Další informace najdete na stránkách 
www.sokolrepy.cz. 

Ζ1*� LE1KA 0ALΖ1KOVΖÎOVÁ
3ŘEDSEDK<1Ü T- SOKOL ŘE3<

A SK Š3A1ΖELKA ŘE3<
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Pepa by měl určitě velkou radost, 
že jeho úsilí o propagaci pétanTue 
nebylo marné. Že pétanTue v Řepích 

žije a toho důkazem je už 3. ročník Memo-
riálu Pepy Procházky, který pořádá společ-
nost AKS(N – aktivní senior, z.s. 

Jak to vlastně všechno vzniklo" Pepa 
se stal vítězem  celostátní soutěže Sen-
zační senior roku 2014. V  divadle AB&, 
kde mu bylo toto vyznamenání udělené, 
patřily mezi první gratulanty členky spo-
lečnosti AKS(N, a už tam se zrodila myš-
lenka vzájemné spolupráce, která vyústila
v  zorganizování 1. ročníku turnaje v  pé-
tanTue trojic o putovní Pohár Josefa Pro-
cházky konaného dne 10. dubna 2015 na 
([po Praha Letňany. 

První dva ročníky v roce 2015 a v roce 
2016 se konaly v  pražských Letňanech 
a putovní Pohár za sebou dvakrát získalo 
družstvo pétanTuistů z  Prahy 1. V  roce 
2017 se turnaj konal již na novém místě 
za Letohrádkem v  Kinského zahradách 
v Praze 5. 

V roce 2017 nastal zlom ve výsledcích 
a pohár za první místo konečně získalo 
družstvo Klubu seniorů Řepy, pod vede-

ním kapitánky Anny Prohaskové. Druhé 
místo také patřilo našemu družstvu, a to 
družstvu pod vedením  kapitána Aloise 
Řezníka. V  dalších ročnících turnaje se 
řepští senioři, díky pravidelnému trénin-
ku a velké podpoře pétanTue ze strany 
MČ Prahy 17, která vyústila ve vytvoření 
Sportovního klubu PétanTue Řepy, umís-
ħovali vždy mezi nejlepšími. Zelená lavina 
z  Řep se od té doby vždy prezentovala 
v nejlepším světle.  

Turnaj o putovní Pohár Josefa Procházky 
se konal každý rok, až do roku 2021, kdy 

5. června Pepa odešel do pétanTuového 
nebe ve věku 75 let. Putovní Pohár ode-
vzdala společnost AKS(N řepským seni-
orům a  v  současné době je umístněný 
v  zasklené vitríně slávy Pepy Procházky 
v &entru sociálních a zdravotních služeb 
Řepy.

Od roku 2022 turnaj pokračuje jako 
Memoriál Pepy Procházky a dne 2. 6. 2024 
se konal za Letohrádkem v Kinského za-
hradách už jeho třetí ročník. Letos byl jeho 
průběh narušen bouřkou s  přívalovým 
deštěm, který pétanTuová hřiště částeč-
ně zaplavil. Přesto se turnaj dohrál a hráči 
Sportovního klubu PétanTue Řepy v něm 
obsadili první a třetí místo. 

Závěrem chci popřát společnosti AKS(N 
pod vedením výkonné ředitelky Máji 
Mamájové v  její bohaté činnosti mnoho 
úspěchů a pozvat vás na náš pétanTuový 
turnaj dvojic pod názvem Ř(PSK� M(-
MORΖ�L P(P< PRO&H�ZK<, který se letos 
bude konat již podruhé, a to v září v ZŠ Jana 
:ericha v Praze 17.

0ÁRΖA S=ΖTÁ1<ΖOVÁ
S3ORTOV1Θ KL8B 3�TA148E ŘE3<
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VÝLET

VYCHÁZKA DO RUZYNĚ A LIBOCE

Ruzyně je obecně známá letištěm 
a věznicí, my však objevíme mnohé 
další pamětihodnosti. Dnešní 

vycházku zahájíme na ruzyňském Starém 
náměstí, kam se dostaneme z Řep napří-
klad autobusem linky 225. Kubrův statek 
(čp. 15) a šest dalších stavení tvoří památ-
kovou rezervaci vyhlášenou v roce 1958. 
Ve dvoře statku si všimneme zachovalých 
dřevěných schodů zakrytých stříškou. Před 
domem čp. 13 stojí za pozornost mramo-
rová káď na vodu, která se také používala 
k  přípravě krmiva. Pochází z  roku 1857. 
Tento dům však není původní a kamenná 
nádoba je poslední připomínkou někdejší 
usedlosti. U  některých statků se zacho-
valy vjezdová vrata, branky v ohradní zdi, 
stodoly a další hospodářská stavení.

Kaplička z  roku 1854 je v současnosti 
v  rekonstrukci. Dřevěná ležící socha 
Nemtudomka Jakuba Brázdy na místě při-
pomínky holokaustu Romů a Sintů zvítězila 
v  nedávné studentské soutěži. Pomník 
vojínům padlým v 1. světové válce z kame-
nické dílny Šmejkal na Břevnově je zajímavý 
vroubkovanými segmenty na podstavci.

V Huberově ulici můžeme navštívit další 
kulturní památku, nenápadný a rozlohou 
nevelký (16,5 × 10,5 m) evangelický tole-
ranční hřbitov z 80. let 18. století – jediný 
historicky dochovaný svého druhu v Praze. 
Pohřbívat se zde přestalo v roce 1945.

Pěšinou kolem opukové zdi v  Oboře 
Hvězda dojdeme až k  brance u  rybníka 
Ve Hvězdě. U  Litovického potoka může-
me zastihnout nádherně modrozeleně 
zbarvené motýlice. Okolí rybníku Terezka 
prošlo v nedávné době rekultivací. Třešňo-
vý sad s nízkými kamennými zídkami ko-
lem pěšin a dosazená vegetace, mj. šalvěj 
luční, kartouzek a devaterník jistě potěší 
vnímavého návštěvníka. Vlastní rybník byl 
založen roku 2018 a je napájen z potůčku 

Světluška v  oboře. Zdržuje se zde slípka 
vodní a skokani zelení.

Od Terezky se můžeme vydat k zastávce 
autobusu Litovický potok v ulici Libocká, 
kde od roku 1988 stojí replika výklenkové 
kapličky s barokní sochou sv. Jana Nepo-
muckého. Odtud se po chvilce chůze do-
staneme k libockému pozdně klasicistnímu 
kostelu sv. Fabiána a Šebestiána s pěkný-
mi vitrážemi. Kolem fary vede chodníček 
zpátky z kopce k rybníku Terezka. Po levé 
straně chodníčku se rozprostírá komunitní 
zahrada Libóza, kde se občasně konají kul-
turní a společenské akce menšího rozsahu. 
Stejně tak na druhé straně Libocké ulice 
archeologický park Archaia pořádá příle-
žitostné akce pro veřejnost. Po několika 
schodech sejdeme k  Libockému rybníku 
z konce 18. století. Podzemním potrubím 
je odtoková voda vedena až na Pražský 
hrad, kde stále slouží k zavlažování zahrad.

Památný dub letní z  dob založení 
Libockého rybníka jistě připoutá naši 
pozornost, někdo si všimne i  vedle ros-
toucího jasanu s velkým otvorem ve tva-
ru oka na kmeni vysoko v koruně, nebo 
mohutné vrby. Nejhezčí pohled na rybník 
s  kostelem a  stromy je od železničního 
náspu na severním okraji vodní plochy. 
Zde na hrázi v  pozdním jaru rozkvétá 
kosatec žlutý. Více se dozvíme na infor-
mačních tabulkách u jednotlivých rybníků.
Od Libockého rybníka můžeme vystou-
pat do ulice Sbíhavá a V Domcích, odtud 
pokračujeme úzkou strmou cestičkou, 
která ústí v  Libocké. Hned přes silnici 
s hustým provozem vede dlážděná spojka
na Libocký hřbitov, zvaný též Svatý kříž 
podle litinového kříže, který byl dlouhá 
léta i s kamenným podstavcem opřen o ja-
vor. Životaschopný strom postupně kříž 
s trpícím Kristem sevřel a nadále jej obrůs-
tá. Pohřbívalo se zde po zrušení hřbitova 
u libockého kostela po dobu šedesáti let 
do roku 1902. V bývalé márnici jsou k vidě-
ní náhrobky rodiny Kubrovy z ruzyňského 
statku. O místo se nyní pěkně stará spolek 
Gostiwar, který se zaměřuje na ochranu 
památek a dalších věcí kulturního dědictví 
na území ČR. V plánu je nabídnout pro-
stor k  prezentaci výtvarným umělcům. 
Studenti architektury na ČVUT vytvořili 
k  místu projekty Metamorfózy starého 
hřbitova a Zrcadlení vzpomínek.

Dnešní vycházka není náročná ani 
dlouhá, ujdeme jen zhruba pět kilometrů
s  určitým malým převýšením. Domů do 
Řep se můžeme vrátit třeba procházkou 
přes Oboru Hvězda nebo opět autobusem 
linky 225.

TEXT, VERŠE, FOTO A KRESBA:
ALEŠ DVOŘÁK

CESTA DOMŮ

Brankou do jiných světů
Opuštěné a zarostlé zahrady
Ovoce přezrále voní
Schody co klávesy
Tón však nevydají
Jen ozvěnu vlastních kroků
Na prašné cestě
Vypálené do krajnosti
Paprsky trefují se
Do listů, co tiše ševelí
Paní, co svému psu podobá se
Nebo snad on jí
Osamělý úder
Do zvonu, co čtvrt odbíjí
Nespěchám
Neb není kam

(Ze sbírky Střípky do mozaiky, 2017)

Libocký rybník

Na Libockém 
hřbitově
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INZERCE

ODBORNÉ 
PORADENSTVÍ

JEDNODUCHÉ 
VRÁCENÍ ZBOŽÍ

NAVŠTIVTE NAŠI
PRODEJNU 
V OC ŘEPY

*Sleva platí pouze na prodejně PLANEO v OC Řepy v období od 01. 07. do 31. 07. 2024. Slevu nelze kombinovat s jinými slevovými akcemi a nevztahuje se na výrobky Apple, herní konzole a GoPro.*Sleva platí pouze na prodejně PLANEO v OC Řepy v období od 01. 07. do 31. 07. 2024. Slevu nelze kombinovat s jinými slevovými akcemi a nevztahuje se na výrobky Apple, herní konzole a GoPro.

TĚŠÍME SE NA VÁS DENNĚ OD 9 DO 20 HODIN NA ADRESE MAKOVSKÉHO 1349/2A, PRAHA 17.

TISÍCE
POLOŽEK 

NA E-SHOPU

KU
PO

N

www.repy.cz/zivot-v-repich/mesicnik-repska-sedmnactka

Přímý zájemce – investiční společnost 
poptává ke koupi byt 2kk - 3+1.

Preferujeme stav před rekonstrukcí.
Platba v hotovosti do týdne.

Vyplatíme provizi za zajímavý tip. 
UNGELT INVEST s.r.o. tel: 776 672 943

Kontakt pro inzerci:
inzerce@praha17.cz

CHCETE
U NÁS 
INZEROVAT?

Více zde:

Školka Želvička
Španielova 52a, 

163 00 Praha - Řepy 
Tel.: 604 433 057

www.skolkazelvicka.cz

● Zájmové prográmky již od 1,5 roku
● Provoz denně, Po - Pá 7:30 - 18:00
● Celodenní stravování
● Víkendové řádění
● Prázdninový provoz
●
●
● Bezkonkurenční ceny, již od 40 Kč/hod.

Kontaktujte nás a my Vám rádi zodpovíme 
všechny dotazy a provedeme prostory školičky!

První hodina zdarma :)
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INZERCE
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Ing. Edita Navrátilová
Realitní makléřka z Řep
10 let praxe v realitách

Prodej a pronájem 
NEMOVITOSTÍ
chytře a bez starostí

730 701 701
e-mail: enavratilova@csrealitni.cz www.pasn.cz

SERVIS
PLASTOVÝCH OKEN

Okna je nutno jednou za dva roky seřídit 
a promazat, jinak neplní svou funkci a dochází 

k vážnému poškození. 
jirasek.servis@seznam.cz

Tel.: 601 236 957

! ODVOZ STARÉHO 
NÁBYTKU NA SKLÁDKU !

Vyklízíme sklepy, byty, pozůstalosti, 
zahrady atd. Naložíme a odvezeme 
nepotřebné věci za rozumnou cenu.

STĚHOVÁNÍ.
Tel.: 773 484 056

INSTALATÉRSKÉ
PRÁCE

MIROSLAV SMÍŠEK
737 166 186

 ELEKTRO – REVIZE
Zajišťujeme výchozí a periodické revize

pro SVJ, školy, školky i domácnosti.
Rozvaděče – el. instalace – hromosvody
el. nářadí   – el. přístroje – VN zařízení

tel:  773 693 350
www.a-tedis.cz
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INZERCE

AUTOBAZAR
MOTOL

➩ VÝKUP ZA HOTOVÉ
➩ KOMISNÍ PRODEJ
➩ LEVNÁ A DOSTUPNÁ

AUTA
➩ SPLÁTKY, POJISTENÍ

 NA POCKÁNÍ
à à

à

ul. Za Opravnou, Praha 5 - Motol

*** 739 821 271 ***
www.autobazarmotol.cz

PRODEJ @ SERVIS
VÝPOČETNÍ TECHNIKY

OC ŘEPY, 4. PATRO BUDOVA B  -  WWW.GAW.CZ  -  TEL.: 604676822

159,- Kč

Výhodná výměna prázdné za plnou
Univerzální bombička do sodobarů

- prodej a servis notebooků a PC
- prodej repasovaných zařízeních
- cartridge a tonery 
- elektronické cigarety a liquidy
- kvalitní po�sk hrnků
- kopírování, �sk A4 A3
- laminování A4 A3, kroužková vazba A4 
- nově CEWE foto automat 

ZASKLENÍ BALKONŮ

www.BYDLENIJERABEK.CZ

info@bydlenijerabek.cz
+420 739 034 488 NA ZASKLENÍ BALKONU

DO KONCE SRPNA 2024

SLEVA 15%

ŽALUZIE, SÍTĚ A SUŠÁKY

BEZPEČNOSTNÍ DVEŘE

Provedu dle dohody
MALÍŘSKÉ PRÁCE

+ štukování
Tel: 606 227 390

e-mail: jsaifrt@seznam.cz

        OTEVŘELI JSME 
    PRO VÁS NOVÉ 
PORADENSKÉ MÍSTO

OC Řepy
Makovského1349/2a, 1392/2b
163 00 Praha 17 — Řepy

www.generaliceska.cz
daniela.fiala@generaliceska.cz

Otevírací doba:
PO – PÁ    8:00 –18:00

Ing. Daniela Fiala
Manažer
skupiny poboček

ELEKTRIKÁŘSKÉ 
PRÁCE – ERBEN

Nová el. vedení, zásuvky, světla, 
rekonstrukce elektřiny. Revize el. zařízení.

www.elektrikarerben.cz
tel.: 604 516 344

REKONSTRUKCE BYTŮ, DOMŮ
KOUPELNY – BYTOVÁ JÁDRA
ELEKTRO – VODA – TOPENÍ

775 245 420
info@tomenbau.cz

ZEDNICTVÍ-MALÍŘSTVÍ
Provádím veškeré zednické,

obkladačské, malířské, 
podlahářské a bourací práce. 

Odvoz suti zajištěn. Rekonstrukce 
bytu, domu, nebytových prostor.

Mobil: 777 670 326

*OPRAVA ŽALUZIÍ*
výměna vodících lanek

*NOVÉ ŽALUZIE*
SEŘÍZENÍ OKEN * SÍTĚ DO OKEN

733 720 950
pavel.janci@email.cz

MOBILNÍ PEDIKÚRA - 608 319 110

SPECIALISTA NA PRODEJ / VÝMĚNY /
PRONÁJEM BYTU, RD, CHAT, POZEMKU
Informujte se, rádi Vám poradíme.
Právní servis na naše náklady.
22 let na trhu! 

volejte 776 363 636
ZOOMREALITY.CZ  

VŠE PRO VÁŠ BYT
BALKÓN A ZAHRADU

Záclony, závěsy, konzole, sedáky, 
stříšky a houpačky ušijeme na míru

Lůžkoviny, Nevanova 1045/9, P-17
Otevírací doba: pondělí–pátek 8:00 – 18:00 hodin

Záclony, závěsy, konzole, sedáky, 
stříšky a houpačky ušijeme na míru

mob. 604 257 511, dílna 775 029 201
www.deky-luzkoviny.cz
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• Výrazná úspora tepla z provozu kondenzační kotelny
• Teplo je o více než 40% levnější oproti dodávce CZT
• Postavíme Vám kotelnu a vyřídíme stavební povolení
• Zajistíme prodej tepla se sníženou sazbou DPH 12%                                                      

Základem našeho úspěchu je Vaše spokojenost

271 777 010

Hartigova 1107/54, 130 00 Praha 3
trend@trend-technologie.czwww.trend-technologie.cz

HODINOVÝ MANŽEL
montáž a demontáž
nábytku a kuchyní

 domácí opravy
případně i výškové práce

Tel.: 736 115 498

ŽALUZIE 
SÍTE PROTI HMYZU
ROLETY • SERÍZENÍ OKEN

ˇ
ˇ

777 208 491 • info@har.cz • www.har.cz 
VÝROBA – PRODEJ – MONTÁŽ – OPRAVY
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